**Základní škola Na Lukách**

**Polička**



**Výroční Zpráva**

školní rok 2018-2019

**Obsah**

[1. Základní údaje o škole 2](#_Toc17282304)

[Identifikační údaje 2](#_Toc17282305)

[Kontaktní osoby 2](#_Toc17282306)

[Zařazení do sítě škol 2](#_Toc17282307)

[Zřizovatel školy 2](#_Toc17282308)

[Charakteristika školy 2](#_Toc17282309)

[2. Přehled oborů vzdělávání, učební plány. 4](#_Toc17282310)

[II. stupeň základní školy 4](#_Toc17282311)

[3. Personální zabezpečení činnosti školy 6](#_Toc17282312)

[Pedagogičtí pracovníci 6](#_Toc17282313)

[Provozní zaměstnanci školy 7](#_Toc17282314)

[Pracovnice školní jídelny 7](#_Toc17282315)

[4. Údaje o přijímání žáků, přijímací řízení , ukončování školní docházky 8](#_Toc17282316)

[Zápis žáků do 1. ročníku 8](#_Toc17282317)

[Přechod žáků na 2. stupeň 9](#_Toc17282318)

[Údaje o vycházejících žácích. 10](#_Toc17282319)

[5. Výsledky výchovy a vzdělávání žáků 13](#_Toc17282320)

[Péče o žáky se speciálními vzdělávacími potřebami 14](#_Toc17282321)

[6. Prevence sociálně patologických jevů 15](#_Toc17282322)

[7. Další vzdělávání pedagogických a nepedagogických pracovníků a zapojení školy do dalšího vzdělávání v rámci celoživotního učení 16](#_Toc17282323)

[8. Údaje o aktivitách a prezentaci školy na veřejnosti 17](#_Toc17282324)

[Volno časové aktivity 17](#_Toc17282325)

[9. Údaje o výsledcích inspekce a kontrolách 33](#_Toc17282326)

[Krajská hygienická stanice 33](#_Toc17282327)

[Česká školní inspekce 33](#_Toc17282328)

[10. Základní údaje o hospodaření školy 36](#_Toc17282329)

[11. Zapojení školy do rozvojových a mezinárodních programů. 38](#_Toc17282330)

[12. Zapojení školy do dalšího vzdělávání v rámci celoživotního učení. 39](#_Toc17282331)

[13. Předložené a realizované projekty financované z cizích zdrojů 40](#_Toc17282332)

[14. Spolupráce s odborovými organizacemi, organizacemi zaměstnavatelů a dalšími partnery při plnění úkolů ve vzdělávání. 41](#_Toc17282333)

[Odborová organizace 41](#_Toc17282334)

[Školská rada 41](#_Toc17282335)

[15. Zřizovatel 45](#_Toc17282336)

# Základní údaje o škole

V souladu se zákonem č. 561/ 2004 Sb. o předškolním, základním, středním, vyšším odborném a jiném vzdělávání předkládám výroční zprávu.

Název školy: **Základní škola Na Lukách Polička**

## Identifikační údaje

Základní škola Na Lukách Polička

57201 Polička

identifikační číslo: 70154520

jako příspěvkovou organizaci

tel.: 461 722 193

fax.: 461 722 193

e-mail: strilek@zsnalukach.cz

internet: http:// www.zsnalukach.cz

## Kontaktní osoby

Ředitel školy - Mgr. Eduard Střílek

Zástupce ředitele pro pedagogickou oblast - Mgr.David Šafář

Ekonom - Jana Andrlová

Personalista školy - Pavla Pelikánová

Výchovná poradkyně pro volbu povolání - Mgr. Zuzana Marešová

Výchovná poradkyně pro inkluzi – Mgr. Veronika Šimonová

Vedoucí školní jídelny – Irena Pajkrová

Školník – Svatopluk Zaál, Pavel Oplištil

## Zařazení do sítě škol

S účinností od 1.1.2000 má:

Základní škola Na Lukách Polička identifikační číslo - IZO: 002518112.

Školní jídelna základní školy má identifikační číslo - IZO: 002890437

Školní družina má identifikační číslo - IZO: 117800538.

## Zřizovatel školy

Město Polička, Palackého nám. 160, 572 01 Polička

## Charakteristika školy

Základní škola Na Lukách v Poličce je úplná základní škola , poskytující vzdělání dětem z Poličky a přilehlých obcí.

Školní rok 2017-2018 zahájilo 359 žáků v 16-ti třídách, z toho bylo 10 tříd na I. stupni ZŠ a 6 tříd na II. stupni ZŠ.

Škola je pavilónového typu a leží na severozápadním okraji města. Součástí školy je sportovní areál s dvousetmetrovou tartanovou čtyř dráhou, hřiště s umělým trávníkem na házenou a hřiště s tartanovým povrchem na volejbal. V roce 1996 byla dostavěna moderní sportovní hala s širokým využitím a velmi dobrým sportovním vybavením. Budova 1. stupně ZŠ, vstupní část školy , šatny a administrativní zázemí školy pochází z roku 1991. Starší je budova 2. stupně ZŠ s odbornými učebnami fyziky, chemie, přírodopisu, českého jazyka, dějepisu, informatiky , výchovy výtvarné a literárně dramatické. Nejstarší části je budova školní jídelny . Školní jídelna vaří obědy pro žáky, pracovníky ZŠ a studenty gymnázia. V červnu 2003 jsme obdrželi živnostenské oprávnění na provozování hostinské činnosti- vaření pro veřejnost. V letním období roku 2007 byly zatepleny západní strany obou pavilónu a zároveň proběhla výměna oken s termoskly. V červnu 2011 byly započaty a v říjnu 2011 dokončeny stavební úpravy týkající se kompletního zateplení školních budov, výměny oken, rekonstrukce a zateplení střech a kompletního barevného nátěru fasády. V únoru 2014 byly opraveny propadlé části podlahy v tělocvičně. Květen - srpen 2015 provedena výměna oken a zateplení budovy tělocvičny.

Květen a červen 2017 vyměněn umělý povrch na sportovním hřišti a instalovány šatní skříňky pro žáky 2. stupně základní školy.Květen 2018 – instalace šatních skříněk pro žáky 1. stupně.

Od 1.1.2000 škola přešla do právní subjektivity jako příspěvková organizace. Součástmi právního subjektu jsou základní škola , školní jídelna a školní družina .

Škola vzdělává žáky podle školního vzdělávacího programu.

Škola provozuje doplňkovou činnost.

Škola udržuje kontakty se školou v maďarském Ebés.

**Počet tříd**: 16 = 359 žáků v 1. až 9. ročníku. k 1.9.2019

|  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- |
| Ročník | Počet tříd | Počet žáků | | |
| celkem | dívky | chlapci |
| 1 | 2 | 43 | 20 | 23 |
| 2. | 2 | 46 | 25 | 21 |
| 3. | 2 | 39 | 21 | 18 |
| 4. | 2 | 42 | 18 | 24 |
| 5. | 2 | 49 | 25 | 24 |
| 6. | 2 | 43 | 24 | 19 |
| 7. | 2 | 36 | 14 | 22 |
| 8. | 1 | 27 | 11 | 16 |
| 9. | 1 | 34 | 18 | 16 |
|  |  |  |  |  |
| Celkem | 16 | 341 | 176 | 183 |

**Počet oddělení školní družiny**: 3 = 86 žáků.

# Přehled oborů vzdělávání, učební plány.

Škola se řídí vlastním vzdělávacím programem jehož název je od 1.9.2007

„Školní vzdělávací program pro základní vzdělávání“.

Ve školním roce 2018/2019 platný pro všechny ročníky základní školy.

V paralelní první až třetí třídě probíhá program „ Začít spolu“

**I. stupeň základní školy**

|  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| Předmět | 1.třída ŠVP | 2.třída  ŠVP | 3.třída ŠVP | 4.třída ŠVP | 5.třída  ŠVP |
| Český jazyk | 8 | 9 | 9 | 7 | 7 |
| Anglický jazyk | 1 | 1 | 3 | 3 | 3 |
| Prvouka | 2 | 2 | 2 | - | - |
| Vlastivěda | - | - | - | 2 | 2 |
| Matematika | 4 | 5 | 5 | 5 | 5 |
| Informatika | - | - | - | - | 1 |
| Přírodověda | - | - | - | 2 | 2 |
| Hudební výchova | 1 | 1 | 1 | 1 | 1 |
| Tělesná výchova | 2 | 2 | 3 | 2 | 2 |
| Výtvarné tvoření | 2 | 2 | 2 | 3 | 3 |
| Celkem | 20 | 22 | 25 | 25 | 26 |

## II. stupeň základní školy

|  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- |
| Předmět | 6 ŠVP | 7 ŠVP | 8 ŠVP | 9 ŠVP |
| Český jazyk | 4 | 4 | 4 | 4 |
| Cizí jazyk – Anglický jazyk | 3 | 3 | 3 | 3 |
| Cizí jazyk – Německý jazyk | - | - | 3 | 3 |
| Matematika | 4 | 4 | 4 | 4 |
| Informatika | 0,5 | 1 | 1 | - |
| Dějepis | 2 | 2 | 2 | 2 |
| Občanská výchova | 2 | 1 | 1 | 1 |
| Zeměpis | 2 | 2 | 1 | 1 |
| Přírodopis | 2 | 2 | 2 | 1 |
| Fyzika | 2 | 2 | 2 | 1 |
| Chemie | - | - | 2 | 2 |
| Hudební výchova | 1 | 1 | 1 | 1 |
| Výtvarná výchova | 2 | 1 | 2 | 1 |
| Tělesná výchova | 2 | 2 | 2 | 2 |
| Pracovní činnosti | 1 | 2 | 1 | 1 |
| Volitelné předměty | 2,5 | 3 | 1 | 3 |
| Disponibilní hodiny |  |  |  |  |
| Celkem | 30 | 30 | 32 | 30 |

|  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- |
| **Volitelné předměty** | | | | |
| Název volitelného předmětu | Ročník | | | |
| 6. | 7. | 8. | 9. |
| Cvičení z matematiky | 1 | 1 | 1 | 2 |
| Komunikace | 0,5 | 1 | - | - |
| Keramika | 1 | 1 | - | - |
| Ekologická výchova | 1 | 1 | 1 | 1 |
| Fyzika v příkladech | - | 1 | 1 | 1 |
| Anglická konverzace | - | 1 | 1 | 1 |
| Německá konverzace | - | - | 1 | 1 |
| Dramatická výchova | 1 | 1 | 1 | - |
| Počítačová grafika, tvorba www | - | - | - | 1 |
| Řemeslné činnosti | - | 1 | - | - |
| Sportovní a pohybové aktivity | 1 | 1 | 1 | 1 |
| Naše dotace | 2,5 | 3 | 1 | 3 |

Nepovinné předměty: Náboženství – Římsko katolické, Evangelické pro I. i II.stupeň

Informatika

Během školního roku se podařilo zkvalitnit výuku díky dvěma nákupům týkajících se informačních technologií.

V listopadu 2018 byla zakoupena 3D tiskárna od firmy Průša, která otevřela nové možnosti užití výpočetní techniky v oblasti 3D tisku a návrhu 3D objektů. Žáci deváté třídy navštěvující předmět Počítačová grafika si navrhli a vytiskli drobný model ozdoby a poté se pustili do návrhu vlastního automobilu, který byl rovněž vytisknut. Bohužel se nepodařilo uskutečnit meziškolní závod - rallye strkaných autíček. Kromě těchto dvou výrobků si také vytiskli stavebnici našeho školního robota – vozítka, které v kooperaci s pracovní výchovou sestavili, osadili deskou Arduino a v počítačové učebně je alespoň částečně softwarově oživili.

V únoru 2019 byly zakoupeny nové počítače do učebny ICT. Učebna totiž byla vybavena počítači starými až 15 let, což způsobovalo občas velké časové prodlevy způsobené aktualizacemi a podobnými zpomalovači. Nové počítače s procesorem i7, SSD diskem a RAM o velikost 16GB značně urychlily chod celé učebny a umožnily bezproblémovou výuku některých nových aplikací především v 3D oblasti.

# Personální zabezpečení činnosti školy

Ve školním roce 2018/2019 pracovalo na naší škole celkem 22 učitelů, 3 vychovatelé školní družiny, 10 asistentů pedagoga, externí učitel náboženství, 2 školníci , 5 uklízeček, ekonomka a PAM, ve školní jídelně pak vedoucí a 4 kuchařky.

## Pedagogičtí pracovníci

|  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
|  | Jméno | Funkce | Kvalifikace | Úvazek  %, hod. | Aprobace | Délka  praxe |
| 1. | Střílek Eduard | ředitel školy | VŠ 2.st. | 100% 6 | Fy - Zt | 37 |
| 2. | Šafář David | zástup. ředitel | VŠ 1.st | 100% 9 | I.st. Hv | 22 |
| 3. | Marešová Zuzana | výchovný poradce | VŠ 2.st. | 100% 20 | Čj,D | 38 |
| 4. | Mičková Iva | TU 1.A | VŠ 1.st. | 100% 20 | I.st | 37 |
| 5. | Švihlová Gabriela | TU 1.B | VŠ 1.st | 100% 20 | I.st | 28 |
| 6. | Ptáčková Zuzana | TU 2.A | VŠ 1.st | 100% 22 | I.st | 20 |
| 7. | Pajkrová Šárka | TU 2.B | VŠ 1.st. | 100% 22 | I.st | 4 |
| 8. | Vomočilová Zdenka | TU 3.A | VŠ 1.st | 100% 22 | I.st | 12 |
| 9. | Freundová Stan. | TU 3.B | VŠ 1.st. | 100% 22 | I.st | 23 |
| 10. | Kunhartová Daniela | TU 4.A | VŠ 1.st. | 100% 22 | I.st | 10 |
| 11. | Dvořáková Michaela | TU 4.B | VŠ 1.st. | 100% 22 | I.st |  |
| 12. | Jehličková Monika | TU 5.A | VŠ 1.st. | 100% 22 | I.st | 1 |
| 13. | Matouš Milan | TU 5.B | VŠ 1.st. | 100% 22 | I.st | 32 |
| 14. | Zeman Radek | TU 6.A | Bc. | 100 % 22 | Aj, Hv | 27 |
| 15. | Nováková Ilona | TU 6.B | VŠ 2.st | 100% 22 | Aj | 17 |
| 16. | Šimonová Veronika | TU, Výpo 7.A | VŠ 2.st | 100% 21 | Aj, Čj | 10 |
| 17. | Kadařábková Jana | TU 7.B | VŠ 2.st | 100% 22 | M,D | 13 |
| 18. | Matoušová Jindra | TU 8.tř. | VŠ 2.st. | 100% 22 | M,Z | 32 |
| 19. | Němec Karel | TU 9.tř | VŠ 2.st | 100% 22 | Tv - Ov | 36 |
| 20. | Kacálková Táňa | U | VŠ 2.st | 100 % 22 | F,Ch | 36 |
| 21 | Erbes Petr | U | VŠ 2.st | 91 % 15 | M,F, Inf | 31 |
| 22. | Nožka Stanislav | U | VŠ 2.st. | 100 % 22 | Tv,Př | 21 |
| 23. | Pokorná Hana | ved.vychovatelka | SPgŠ | 100 % 25 |  | 38 |
| 24. | Balšánková Jar. | vychovatelka | SPgŠ | 100% 28 |  | 38 |
| 25. | Cacková Radka | vychovatelka | Bc. | 100% 28 |  |  |
| 26. | Šafránková Andrea | Ped. asistent | SPgŠ |  |  |  |
| 27. | Češková Andrea | Ped. asistent | SPgŠ |  |  |  |
| 28. | Gibiecová Andrea | Ped. asistent |  |  |  |  |
| 29. | Tomešová Renata | Ped. asistent |  |  |  |  |
| 30. | Benešová Blanka | Ped. asistent | VŠ |  |  |  |
| 31. | Žižková Pavla | Ped. asistent |  |  |  |  |
| 32. | Dvořáková Sandra | Ped. asistent |  |  |  |  |
| 33. | Kacálková Milena | Ped. asistent |  |  |  |  |
| 34. | Hloušová Tereza | Ped. asistent |  |  |  |  |
| 35. | Chlebounová Alice | Ped. asistent |  |  |  |  |
| 36. | Navrátilová Anna | externí učitel | VŠ | 9% 3 | Náb. |  |
|  |  |  |  |  |  |  |

## Provozní zaměstnanci školy

|  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- |
|  | Jméno | funkce | úvazek |  |
| 1. | Jana Andrlová | ekonom | 1,00 |  |
| 2. | Svatopluk Zaál | školník | 0,50 |  |
| 3. | Oplištil Pavel | školník | 0,50 |  |
| 4. | Pelikánová Pavla | PAM | 0,50 |  |
| 5. | Hana Hejtmánková | uklízečka | 0,75 |  |
| 6. | Nunvářová Marie | uklízečka | 0,50 |  |
| 7. | Štofilová Renáta | uklízečka | 1,00 |  |
| 8. | Baníková Jana | uklízečka | 0,75 |  |
| 9. | Příhodová Marie | uklízečka | 0,35 | DČ |

## Pracovnice školní jídelny

|  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- |
|  | Jméno, titul | funkce | úvazek |  |
| 1. | Irena Pajkrová | vedoucí ŠJ | 1 |  |
| 2. | Petrová Lenka | ved. kuchařka | 1 |  |
| 3. | Pražanová Marie | kuchařka | 0,5 |  |
| 4. | Pražanová Marta | kuchařka | 1 | DČ |
| 5. | Jílková Marta | pomocná kuch. | 1 |  |

Hodnocení personálního složení:

V letošním školním roce došlo k početním změnám asistentů pedagoga.

Přibyly pp. Žižková Pavla, Dvořáková Sandra, Kacálková Milena, Hloušová Tereza, Chlebounová Alice. Škole tak pomáhalo deset asistentek pedagoga určené pro žáky se specifickými vzdělávacími potřebami.

Do třídy 3.B po paní uč. Boštíkové(MD) a Benešové nastoupila p. uč . Freundová a do 5.A po p. uč Freundové p.uč. Jehličková

Na prvním i druhém stupni základní školy byla aprobovanost 100%.

Chybí učitel Hv , Vv a Nj na 2. stupni školy.

Studentské praxe

 září+říjen   -   Petra Neumeisterová   Ov PdF UP Olomouc

 únor+březen   -   Michal  Sláma  Tv PdF UP Olomouc

 květen  - Bulva jen náslechy  Ov PdF UP Olomouc

# Údaje o přijímání žáků, přijímací řízení , ukončování školní docházky

## Zápis žáků do 1. ročníku

Zápis žáků do 1. třídy je prováděn netradiční formou. Rodiče provádějí budoucí prvňáčky přitom učitelé získávají potřebné informace o zapisovaných žácích, ale také o jejich rodičích.

Zápis byl tento rok posunut na duben a u nás proběhl 5.4.2019 od 14,00 do 17,00 hod.

K zápisu šly děti narozené v roce 2013.

Rodičům byla nabídnuta alternativní výuka. Jednalo se o program Začít spolu který se tak dostal do čtvrtého pokračování.

Propagaci, kterou zajistili rodiče i vyučující ze třídy začít spolu, byla třída naplněna.

Počet žáků ve třídě s programem začít spolu 20 žáků . K zápisu přišlo celkem 50 dětí, z toho 7 dětí má odklad školní docházky a dva žáci přestoupili po zápisu do jiných škol .Ve školním roce 2018/2019 budou otevřeny dvě první třídy s počty 19 a 22 žáků

Do první třídy nově nastoupí:

|  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| 1.A | p.uč.Mgr. Jehličková Monika | |  | | 1.B p. uč. Mgr. Matouš Milan | |
|  | Začít spolu |  | |  | |  | |
| 1 | **Flídr Tomáš** |  | | 1 | | **Adámková Nela** | |
| 2 | **Hamanová Anna** |  | | 2 | | **Bárta Alexej** | |
| 3 | **Johanová Veronika** |  | | 3 | | **Bednář Šimon** | |
| 4 | **Kadlecová Julie** |  | | 4 | | **Bednářová Justýna** | |
| 5 | **Kučerová Karolína** |  | | 5 | | **Bobek Jan** | |
| 6 | **Luňáček Matěj** |  | | 6 | | **Boháčová Adéla** | |
| 7 | **Mazal Maxim** |  | | 7 | | **Bureš Ondřej** | |
| 8 | **Mazalová Helena** |  | | 8 | | **Dřínovská Sára** | |
| 9 | **Mlynář Jindřich** |  | | 9 | | **Fliedr Tomáš** | |
| 10 | **Ohlídal Václav** |  | | 10 | | **Hodovancová Liliana** | |
| 11 | **Popelková Petra** |  | | 11 | | **Chorvatovič Eliáš** | |
| 12 | **Poutníková Amálie** |  | | 12 | | **Jandl David** | |
| 13 | **Ptáčková Elena** |  | | 13 | | **Jílková Eliška** | |
| 14 | **Šafránková Kateřina** |  | | 14 | | **Kiclová Tereza** | |
| 15 | **Šimonová Kateřina** |  | | 15 | | **Krumey Petr** | |
| 16 | **Špačková Ema** |  | | 16 | | **Mihulka Martin** | |
| 17 | **Šrámek Alex** |  | | 17 | | **Navrátil Filip** | |
| 18 | **Šrek Hugo Amar** |  | | 18 | | **Novák Ladislav** | |
| 19 | **Vomáčková Marie** |  | | 19 | | **Pospíšil Petr** | |
|  |  |  | | 20 | | **Sýs Matěj** | |
|  |  |  | | 21 | | **Tavaliová Karin** | |
|  |  |  | | 22 | | **Tavaliová Tamara** | |
|  |  |  | |  | |  | |
|  | Učebna č. 10 |  | |  | | Učebna č. 26 | |
|  | přízemí 1. stupeň ZŠ |  | |  | | 1 patro 1. stupeň ZŠ | |
|  |  |  | |  | |  | |

## Přechod žáků na 2. stupeň

Letos bylo ve dvou pátých třídách 50 žáků. Z toho nadaní žáci 5. třídy (7) byli přijati na víceleté gymnázium, dva žáci přecházejí na Masarykovu ZŠ a jeden se stěhuje mimo Poličku. Z obcí přišlo 18 žáků. Celkem bude ve třech  6. třídách 58 žáků.

Žáci si mohli vybrat z nabídky volitelných předmětů nabízených ve školním vzdělávacím programu.

Rodiče a žáci včetně venkovských školy byli osloveni písemně.

Do 6. třídy nastoupí:

**6.A 6.B 6.C**

|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| 1 | Barbaťuková Aleksandra | 5.A |  | 1 | Bartošová Lucie | 5.B |  | 1 | Boček Vojtěch | Sá |
| 2 | Bašta Josef | 5.A |  | 2 | Bártová Tereza | 5.B |  | 2 | Břeňová Karolína | ŠD |
| 3 | Cacek František | 5.A |  | 3 | Bureš Štěpán | 5.B |  | 3 | Dostálová Agáta | Sá |
| 4 | Flídr Lukáš | 5.A |  | 4 | Cupáková Andrea | 5.B |  | 4 | Faiman Daniel | Bo |
| 5 | Hofmanová Barbora | 5.A |  | 5 | Findejsová Martina | 5.B |  | 5 | Hájková Kateřina | Sá |
| 6 | Jandl Tomáš | 5.A |  | 6 | Franc Jan | 5.B |  | 6 | Halamka Filip | PK |
| 7 | Jílek Pavel | 5.A |  | 7 | Hauptová Tereza | 5.B |  | 7 | Husáková Alice | PK |
| 8 | Klímová Pavla | 5.A |  | 8 | Jílek Adam | 5.B |  | 8 | Chmel Lukáš | Je |
| 9 | Kosík František | 5.A |  | 9 | Jílek Lukáš | 5.B |  | 9 | Luňáčková Madlén | By |
| 10 | Krčil Pavel | 5.A |  | 10 | Konopáč Jaroslav | 5.B |  | 10 | Mlynářová Adéla | Bo |
| 11 | Kuklová Eliška | 5.A |  | 11 | Krejčí Jiří | 5.B |  | 11 | Mlynářová Karolína | Ol |
| 12 | Mareš Filip | 5.A |  | 12 | Křivinková Kristýna | 5.B |  | 12 | Mlynářová Tereza | Bo |
| 13 | Martinů Emily | 5.A |  | 13 | Kučera Ladislav | 5.B |  | 13 | Nekvindová Michaela | Bo |
| 14 | Mešťan Ondřej | 5.A |  | 14 | Nedělová Karolína | 5.B |  | 14 | Oplištil David | Ol |
| 15 | Novotný Samuel | 5.A |  | 15 | Němcová Barbora | 5.B |  | 15 | Poláková Markéta | ŠD |
| 16 | Pospíšilová Lenka | 5.A |  | 16 | Pecka Jakub | 5.B |  | 16 | Putnarová Jana | Sá |
| 17 | Ryplová Kristýna | 5.A |  | 17 | Přiklopilová Nela | 5.B |  | 17 | Šafránková Anna | Sá |
| 18 | Ungrová Natálie | 5.A |  | 18 | Pytlík Štěpán | 5.B |  | 18 | Vomáčka David | ŠD |
| 19 | Žůrek Václav | 5.A |  | 19 | Sokolová Zuzana | 5.B |  | 19 | Votočková Nikola | Ol |
|  |  |  |  | 20 | Šimek David | 5.B |  |  |  |  |

**Seznam žáků 5. třídy přijatých na osmileté Gymnázium :**

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| 1 | 5.A | Andrlíková Magdaléna | Gymnázium Polička |
| 2 | 5.A | Cejpová Jana | Gymnázium Polička |
| 3 | 5.A | Schafferová Barbora | Gymnázium Polička |
| 4 | 5.A | Vorlíčková Amálie | Gymnázium Polička |
| 5 | 5.B | Navrátilová Žaneta | Gymnázium Polička |
| 6 | 5.B | Šplíchal Samuel | Gymnázium Skuteč |
| 7 | 5.B | Navrátil Pavel | Gymnázium Bystřice nad Pernštejnem |

## 

## Údaje o vycházejících žácích.

**Třída 9. třídní učitel : Mgr. Karel Němec**

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
|  |  | **Přijat(a) na školu** | **obor** |
| 1 | Bauer Filip | VOŠ a SOŠ zemědělsko-technická Bystřice nad Pernštejnem | *Opravář zemědělských strojů* |
| 2 | Bednář Tomáš | Vyšší odborná škola a Střední škola technická Česká Třebová | *Mechanik elektrotechnik* |
| 3 | Červená Eliška | Gymnázium, obchodní akademie, vyšší odborná škola a jazyková škola s právem státní jazykové zkoušky Svitavy | *Gymnázium* |
| 4 | Drahošová Eliška | Střední odborná škola a Střední odborné učiliště, Polička, Čs. armády 485 | *Gastronomie* |
| 5 | Drašar Ondřej | Vyšší odborná škola a Střední škola technická Česká Třebová | *Elektrikář* |
| 6 | Dvořáková Zuzana | DELTA - Střední škola informatiky a ekonomie, s.r.o. Pardubice | *Informační technologie* |
| 7 | Fejkus Vojtěch | Střední škola řemeslná Jaroměř | *Umělecký kovář a zámečník, pasíř* |
| 8 | Fejkusová Tereza | Střední zdravotnická škola, Svitavy, Purkyňova 256 | *Praktická sestr*a |
| 9 | Hajská Vendula | Gymnázium, obchodní akademie, vyšší odborná škola a jazyková škola s právem státní jazykové zkoušky Svitavy | *Gymnázium* |
| 10 | Hlavsa Libor | Střední škola André Citroëna Boskovice, příspěvková organizace | *Mechanik opravář motorových vozidel* |
| 11 | Jílek Vilém | Vyšší odborná škola stavební a Střední škola stavební Vysoké Mýto | *Stavebnictví* |
| 12 | Jirková Lucie | Střední škola zahradnická a technická Litomyšl | *Scénická a výstavní tvorba* |
| 13 | Justová Zuzana | Vyšší odborná škola pedagogická a Střední pedagogická škola Litomyšl | *Pedagogické lyceum* |
| 14 | Leinweber Matyáš | Integrovaná střední škola technická Vysoké Mýto | *Opravář zemědělských strojů* |
| 15 | Makovská Karolína | Střední škola zahradnická a technická Litomyšl | *Scénická a výstavní tvorba* |
| 16 | Mašík Tadeáš | Masarykova střední škola Letovice | *Elektrikář silnoproud* |
| 17 | Mrázová Marcela | Gymnázium, Polička, nábřeží Svobody 306 | *Gymnázium* |
| 18 | Navrátilová Aneta | Střední pedagogická škola Boskovice, příspěvková organizace | *Předškolní a mimoškolní pedagogika* |
| 19 | Nykl Tomáš | Střední škola zahradnická a technická Litomyšl | *Mechanizace a služby* |
| 20 | Nykodýmová Eliška | Gymnázium, Polička, nábřeží Svobody 306 | *Gymnázium* |
| 21 | Peterková Simona | Střední odborná škola a Střední odborné učiliště, Polička, Čs. armády 485 | *Hotelnictví* |
| 22 | Pokludová Martina | Gymnázium, Polička, nábřeží Svobody 306 | *Gymnázium* |
| 23 | Pospíšil Denis | Střední odborné učiliště Svitavy | *Mechanik strojů a zařízení* |
| 24 | Pospíšilová Adéla | Střední zdravotnická škola, Svitavy, Purkyňova 256 | *Praktická sestra* |
| 25 | Prokop Marek | Masarykova střední škola Letovice, příspěvková organizace | *Elektrikář silnoproud* |
| 26 | Síla Martin | EDUCA Pardubice - Střední odborná škola, s.r.o. | *Informační technologie* |
| 27 | Střítežský Vojtěch | Vyšší odborná škola a Střední škola technická Česká Třebová | *Elektrikář* |
| 28 | Svatoš Tomáš | Střední škola automobilní Holice | *Mechanik opravář motorových vozidel* |
| 29 | Šafář Jakub | Vyšší odborná škola a Střední škola technická Česká Třebová | *Mechanik elektrotechnik* |
| 30 | Vacková Veronika | Střední odborná škola a Střední odborné učiliště, Polička, Čs. armády 485 | *Hotelnictví* |
| 31 | Valný Tomáš | Střední odborné učiliště Svitavy | *Instalatér* |
| 32 | Vostřelová Tereza | Vyšší odborná škola pedagogická a Střední pedagogická škola Litomyšl | *Předškolní a mimoškolní pedagogika* |
| 33 | Zezulová Tereza | Střední škola zahradnická a technická Litomyšl | *Chovatel cizokrajných zvířat* |
| 34 | Žůrková Nikola | Střední škola prof. Zdeňka Matějčka, Ostrava-Poruba | *Hotelnictví* |

**Přijímací řízení a další zařazení absolventů škol**

**Absolventi školy / 9. ročník/ a jejich další uplatnění po ukončení povinné školní docházky**

|  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| Počet celkem | Z toho přijatých na | | | | |
| Gymnázia  4 letá | SŠ s maturitou | SOU | U | Jiné |
| 34 | 5 | 19 | 10 | 0 | 0 |

|  |  |
| --- | --- |
| Počet žáků | ---------------- |
| - kteří dokončili ZŠ v nižším než 9.ročníku | 0 |
| - kteří nepokračují v dalším vzdělávání | 0 |

|  |  |
| --- | --- |
| Počet žáků | ---------------- |
| - přihlášených na víceletá gymnázia | 12 |
| - přijatých na víceletá gymnázia | 7 |

V 9. ročníku je 34 žáků v jedné třídě.

Žáci navštívili Přehlídku středních škol ve Svitavách. Umožnili jsme zástupcům středních škol návštěvu naší školy. Rodiče i žáci byli průběžně informováni a seznámeni s materiály a letáky středních škol. Žáci se zapojili do Technohrátek.

# Výsledky výchovy a vzdělávání žáků

Prospěch žáků /konec školního roku/

|  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| Počet žáků celkem | Prospělo s vyznamenáním | Prospělo | Neprospělo | Nehodnocen | Hodnoceno slovně |
| 360 | 195 | 157 | 8 | 0 | 62 |

počet žáků plnících PŠD zvláštním způsobem zahrnuto zvlášť

|  |  |
| --- | --- |
| Plní školní docházku v zahraničí | 0 |

**Chování žáků** ( celý školní rok)

|  |
| --- |
| Snížený stupeň z chování |
| - 2.stupeň | 2 |
| - 3.stupeň | 0 |

|  |  |
| --- | --- |
| Výchovná opatření | Počet žáků celkem |
| -důtka ředitele školy | 7 |
| -důtka třídního učitele | 25 |
| -napomenutí tř. učitele | 39 |
|  |  |

Docházka žáků (celkem za školní rok)

|  |  |
| --- | --- |
| Zameškané hodiny celkem | 30986 |
| - z toho neomluvené | 34 |

**Na ocenění městem Polička byli navrženi**:

Otcovská Barbora 7.A

Nejen se výborně učí, ale reprezentuje ve všemožných sportech. Její největší počin je zatím účast na dětských olympijských hrách, které se uskuteční v červnu 2019 v Liberci a kde bude Bára reprezentovat Pardubický kraj ve fotbale.

Červená Eliška 9.tř.

Reprezentuje školu úspěšně v mnoha sportech. Její atletické výkony pomohly družstvu dívek k postupu do krajského finále v atletice

## Předmětové zprávy

Informatika

Během školního roku se podařilo zkvalitnit výuku díky dvěma nákupům týkajících se informačních technologií.

V listopadu 2018 byla zakoupena 3D tiskárna od firmy Průša, která otevřela nové možnosti užití výpočetní techniky v oblasti 3D tisku a návrhu 3D objektů. Žáci deváté třídy navštěvující předmět Počítačová grafika si navrhli a vytiskli drobný model ozdoby a poté se pustili do návrhu vlastního automobilu, který byl rovněž vytisknut. Bohužel se nepodařilo uskutečnit meziškolní závod - rallye strkaných autíček. Kromě těchto dvou výrobků si také vytiskli stavebnici našeho školního robota – vozítka, které v kooperaci s pracovní výchovou sestavili, osadili deskou Arduino a v počítačové učebně je alespoň částečně softwarově oživili.

V únoru 2019 byly zakoupeny nové počítače do učebny ICT. Učebna totiž byla vybavena počítači starými až 15 let, což způsobovalo občas velké časové prodlevy způsobené aktualizacemi a podobnými zpomalovači. Nové počítače s procesorem i7, SSD diskem a RAM o velikost 16GB značně urychlily chod celé učebny a umožnily bezproblémovou výuku některých nových aplikací především v 3D oblasti.

## Péče o žáky se speciálními vzdělávacími potřebami

Žáci se speciálními vzdělávacími potřebami docházejí nejčastěji do SPC Bystré, odloučené pracoviště v Poličce, a do PPP Ústí nad Orlicí, pracoviště Polička či Svitavy.

U dětí mladšího školního věku se na základě diagnostiky třídního učitele jedná o vyšetření vstupní, při opakované návštěvě je to vyšetření kontrolní. Na oba druhy vyšetření byli žáci po domluvě s rodiči odesíláni během školního roku.

V 1. a 2. třídě byla často diagnostikována nezralost v určitých oblastech, speciální poruchy učení (SPU) pouze minimálně, jelikož ty se potvrzují až v pozdějším věku dítěte.

Dle závažnosti diagnózy pracovali učitelé s žáky individuálním způsobem, s 21 žáky se pracovalo podle individuálního vzdělávacího plánu (IVP) a 13 žáků pracovalo na doporučení specialistů s asistentem pedagoga (AP), kterého v některých případech sdíleli dva žáci současně.

Jako AP u nás letos pracovaly Milena Kacálková, Andrea Češková, Renata Tomešová, Blanka Benešová, Andrea Šafránková, Andrea Gibiecová, Sandra Dvořáková, Alice Chlebounová, Tereza Hloušová a Pavla Žižková.

# Prevence sociálně patologických jevů

Škola v prevenci rizikového chování žáků klade důraz na poskytování informací žákům, vedení ke správnému chování, osvojování sociálních dovedností, budování a udržování zdravých vztahů v kolektivech tříd a smysluplné trávení volného času. K tomu přispívá nabídka sportovních volnočasových aktivit (např. stolní tenis, sportovní lezení, zájmové sportovní hry), tematické besedy, projektové dny, kurzy (adaptační, lyžařský, sportovně turistický, pobytový v Itálii) nebo filmová a divadelní představení. Problémové situace jsou řešeny školním metodikem prevence s výchovnou poradkyní a třídními učiteli (řešení školní docházky, nedobrých vztahů v třídních kolektivech). Škola spolupracuje s PPP Ústí nad Orlicí, s Oblastní charitou Polička nebo Střediskem výchovné péče Alfa ve Svitavách. Žáci se účastní různě zaměřených programů ve Středisku volného času Mozaika Polička (např. finanční gramotnost, holocaust, prevence kyberšikany, první pomoc nebo plánované rodičovství). K pozvednutí pocitu sounáležitosti se svou školou přispívá i sportovní dopoledne proti žákům družební maďarské školy.

.

# Další vzdělávání pedagogických a nepedagogických pracovníků a zapojení školy do dalšího vzdělávání v rámci celoživotního učení

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Den** | **Jméno** | **Název akce** | **Typ** |
| Celý šk. rok | Zeman Radek | VŠ pedagogická Hradec Králové | Dálkové st. |
| 30.8.2018 | Boštíková, Freundová | Práce s žáky s duševními obtížemi (ZŠ, 8 hodin) | Šab. I. |
| 30.8.2018 | Marešová, Vomočilová | Práce s žáky s duševními obtížemi (ZŠ, 8 hodin) | Šab. I |
| 30.8.2018 | Švihlová Gabriela | Práce s žáky s duševními obtížemi (ZŠ, 8 hodin) | Šab. I |
| 30.8.2018 | Mičková Iva | Práce s žáky s duševními obtížemi (ZŠ, 8 hodin) | Šab. I |
| 30.8.2018 | Pajkrová, Ptáčková | Práce s žáky s duševními obtížemi (ZŠ, 8 hodin) | Šab. I |
| 30.8.2018 | Střílek, Zeman | Práce s žáky s duševními obtížemi (ZŠ, 8 hodin) | Šab. I |
| 30.8.2018 | Dvořáková | Práce s žáky s duševními obtížemi (ZŠ, 8 hodin) | Šab. I |
| 17.9.2018 | Šimonová | Setkání výchovných poradců | Škol. |
| 3.10.2018 | Střílek, Oplištil | BOZP, Dřevo obráběcí stroje SŠ Svitavy | Škol |
| 18.10.2018 | Šimonová | Setkání výchovných poradců volba povolání Fabrika Svitavy | Škol |
| 29.10-2.11.2018 | Ptáčková | Intenzivní kurz angličtiny se zaměřením na funkční používání jazyka | Šab. I |
| 29.10-2.11.2018 | Švihlová Gabriela | Intenzivní kurz angličtiny se zaměřením na funkční používání jazyka | Šab. I |
| 29.10-2.11.2018 | Vomočilová | Intenzivní kurz angličtiny se zaměřením na funkční používání jazyka | Šab. I |
| 29.10-2.11.2018 | Zeman | Intenzivní kurz angličtiny se zaměřením na funkční používání jazyka | Šab. I |
| 29.10-2.11.2018 | Jehličková | Intenzivní kurz angličtiny se zaměřením na funkční používání jazyka | Šab. I |
| 28.2.2019 | Střílek, Andrlová | Definice vztahu přísp. org. a zřizovatele | Škol |
|  |  |  |  |

# Údaje o aktivitách a prezentaci školy na veřejnosti

## ****Volno časové aktivity****

Stolní tenis E. Střílek

sportovní lezení S. Nožka,

zájmové sportovní hry D. Šafář

Při škole pracuje školní sportovní klub. Škola poskytuje sportovní areál a tělocvičnu k pořádání sportovních soutěží oblastního, okresního i krajského významu.

****Žákovský parlament****

Žákovský parlament se scházel měsíčně. Zabýval se aktuálními problémy žáků ve vztahu k prostředí školy a personálu školy. Školní parlament vedla paní učitelka Veronika Šimonová.

****Den otevřených dveří****

V pátek 5.4.2019 se přišli podívat do školy rodiče a žáci z okolních obcí i z Poličky. Prohlédli si odborné učebny přírodopisu, fyziky a chemie, jazykovou učebnu, školní kuchyňku, učebnu informatiky a pracovního vyučování, školní jídelnu, tělocvičnu. **Další rodiče se přišli podívat po domluvě mimo tento termín.**

**Setkání rodičů budoucích prvňáčků**

Setkání rodičů s budoucími třídními učitelkami, za účelem seznámení se, se konalo 5.6.2018 ve třídách I. stupně .

**Spolupráce s Maďarským Ebes**

Výměnný žákovský pobyt mezi základní školou Na Lukách Polička a maďarskou školou v

Ebes , se letos konal v Poličce. Pobytu se zúčastnilo celkem 40 žáků a 5 vedoucích. Pobyt se konal ve dnech 16.-22.6.2019.

Ještě tentýž měsíc od 28.6. do 3.7.2019 jsme přivítali rodiče žáků z Maďarska.

**Přehled akcí: školní rok 2018/19**

|  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- |
|  | **Termín** | **Akce** | **Třídy** | **Učitelé** |
| **3.9.**  (Po) | 8:00- 8:45 | **Zahájení školního roku** |  |  |
| **4.9.** (Út) |  | **Třídnické hodiny** 1. třídy - 2 vyučovací hodiny 2. - 6.třída - 4. vyučovací hodiny 7. - 9. třída - 2 vyučovací hodiny, dále pak podle rozvrhu do 12,35 hodin |  |  |
| **5.9.**  (St) |  | **Upravené vyučování 1. ročníků** vyučování končí v 9,40 hodin | 1.A, 1.B |  |
| **6.9.** (Čt) |  | **Vlastivědná vycházka** | 3.A |  |
|  | **Upravené vyučování 1. ročníků** vyučování končí v10,45 hodin | 1.A, 1.B |  |
| **7.9.**  (Pá) |  | **Upravené vyučování 1. ročníků** vyučování končí v10,45 hodin | 1.A, 1.B |  |
| **12.9.** (St) | 8:00- 9:40 | **Dopravní hřiště** praktická výuka | 4.A |  |
| 10:00-11:40 | **Dopravní hřiště** praktická výuka | 2.B |  |
| **13.9.** (Čt) | 8:00- 9:40 | **Dopravní hřiště** praktická výuka | 3.A |  |
| 10:00-11:40 | **Dopravní hřiště** praktická výuka | 4.B |  |
| **14.9.** (Pá) | 8:00- 9:40 | **Dopravní hřiště** praktická výuka | 2.A |  |
| 9:40 | **Školní parlament** interaktivní učebna |  | Šim |
| 10:00-11:40 | **Dopravní hřiště** praktická výuka | 3.B |  |
| **17.9.**  (Po) | 13:00-15:00 | **Setkání výchovných poradců** |  | Šim |
| **18.9.**  (Út) |  | **Atletický čtyřboj** mladší a starší žákyně, Stadion Svitavy, odjezd v 7,30 hod. |  | NoS |
| **19.9.** (St) | 8:00-12:35 | **Přespolní běh** oblastní kolo, Liboháj 1.st. - dozor A. Gibiecová, P. Žižková 2.st. - dozor S Nožka |  |  |
| 14:00-16:00 | **Metodické sdružení 1. stupeň** |  |  |
|  | **Adaptační kurz** Mladočov | 6.A, 6.B | Nov, Zem |
| **20.9.** (Čt) | 10:00 | **KOLEKTYW LŁ (PL): SPEKTRUM** Mime fest, Tylův dům, vstupné 60 Kč | 5.A, 5.B, 7.A |  |
|  | **Adaptační kurz** Mladočov | 6.A, 6.B | Nov, Zem |
| **21.9.**  (Pá) | 8:00-12:35 | **Přespolní běh** okresní kolo, Liboháj 1.st. - dozor A. Gibiecová 2.st. - dozor S Nožka |  |  |
| **24.9.**  (Po) | 10:00-11:40 | **Dopravní hřiště** praktická výuka | 1.A |  |
| **25.9.**  (Út) | 10:00-11:40 | **Dopravní hřiště** praktická výuka | 1.B |  |
| 12:00-13:30 | **Kyberšikana** v učebně Čj | 7.A, 7.B |  |
| **27.9.**  (Čt) | 8:00-13:25 | **Přespolní běh** krajské kolo, Závodiště Pardubice odjezd v 7,20 hod. - dozor S Nožka |  | NoS |
| **3.10.** (St) | 8:00-11:40 | **MINIFOTBAL III. kategorie** žáci 6. a 7. ročníku sportoviště ZŠ NL |  | Něm |
| 10:00-11:40 | **Pohyb, příroda a Skauting** CBM Polička | 6.A | NoS |
|  | **Školení** BOZP, Dřevo obráběcí stroje SŠ Svitavy Střílek, Zaal, Oplištil |  | Stř |
| **4.10.** (Čt) | 8:00-10:45 | **Přírodovědná procházka** | 1.A, 1.B | Mič, Švi |
| 8:00-13:25 | **Cyklovýlet** | 7.A | Šim |
| 13:00-17:00 | **Předmět speciálně pedagogické péče jako podpůrné opatření pro žáky se SVP** školení, Brno |  | Fre |
| **5.10.** (Pá) | 8:00-11:40 | **MINIFOTBAL IV. kategorie** žáci 8. a 9. ročníku sportoviště ZŠ NL |  | Něm |
| 8:00- 9:40 | **Dopravní hřiště** | 2.A | Ptá |
| **10.10.** (St) | 8:00-14:00 | **Technohrátky** SZTŠ Litomyšl | 9.A | Něm |
| 10:00-11:40 | **Bruslení** ZS Polička, 10 Kč (popř. 20 Kč brusle) | 6.A | NoS |
| 15:00 | **Třídní schůzky** 1. ročník |  | Mič, Švi |
| **11.10.** (Čt) | 8:00- 9:00 | **Plavecká výuka**  bazén | 3.A, 3.B | Šaf, Vo |
| 8:00- 9:40 | **Pronájem tělocvičny** ZŠ Široký Důl |  |  |
| 8:55-10:45 | **Bruslení** ZS Polička, 10 Kč (popř. 20 Kč brusle) | 6.B | NoS |
| 9:00-10:00 | **Plaveckávýuka** bazén | 1.A, 1.B | Mič, Švi |
| **12.10.** (Pá) | 9:40 | **Školní parlament** v interaktivní učebně |  |  |
| 11:50-12:35 | **Představení školy** Technická škola Vysoké Mýto | 9.A | Něm |
| **16.10.** (Út) | 13:30 | **Testy studijních předpokladů** v učebně Čj žáci, kteří půjdou na testy končí vyučování ve 13,10 hod. |  |  |
| **17.10.**  (St) | 8:00- 9:40 | **Beseda o HIV** V Mozaice | 8. | Šim |
| **18.10.** (Čt) | 8:00- 9:00 | **Plavecká výuka** bazén | 3.A, 3.B | Šaf, Vo |
| 8:55-10:45 | **Pohyb, příroda a Skauting** CBM Polička | 6.B | NoS |
| 9:00-10:00 | **Plavecká výuka** bazén | 1.A, 1.B | Mič, Švi |
| 9:30 | **Setkání výchovných poradců** volba povolání Fabrika Svitavy |  | Šim |
| 10:45-12:15 | **Den stromů** Divadelní klub | 5.A | Jeh |
|  | **Přehlídka škol Svitavy** Fabrika Svitavy žáci přehlídku navštíví individuálně s rodiči |  |  |
| **19.10.** (Pá) | 9:40 | **Školní parlament** v interaktivní učebně |  |  |
| 10:45-12:15 | **Den stromů** Divadelní klub | 3.B, 4.A | Fre, KuD |
| 11:50-12:35 | **Představení školy -** Technická a ekonomická škola Brno (Hynek Janda) | 9.A |  |
| **22.10.**  (Po) | 10:00-11:40 | **Dopravní hřiště** | 3.B | Fre |
| **23.10.**  (Út) | 9:00-16:00 | **Matematika pro život** školení, NIDV Pce |  | MaJ |
| **24.10.** (St) | 8:00- 8:45 | **Treiding Litomyšl** představení školy | 9.A |  |
| 9:00-20:50 | **Praktická asertivita** školení, PPP Svitavy |  | ŠaA |
| 14:00 | **Akademie souvislostí v Poličce** Geologie, Gym Polička |  | NoS |
| **25.10.** (Čt) | 8:00- 9:00 | **Plavecká výuka** bazén | 3.A, 3.B | Šaf, Vo |
| 8:00- 9:40 | **Pronájem tělocvičny** ZŠ Široký Důl |  |  |
| 8:30-10:00 | **Polička v osmičkách** CBM | 5.B | Mat |
| 8:55-10:45 | **Bruslení** ZS Polička | 6.B | NoS |
| 9:00-10:00 | **Plavecká výuka** bazén | 1.A, 1.B | Mič, Švi |
| 10:00-11:30 | **Polička v osmičkách** CBM | 5.A | Jeh |
| **29.10.-2.11.**  (Po- Pá) | 9:00-15:00 | **Jazykový kurz Aj** Brno |  | Jeh, Ptá, Švi, Vo, Zem |
| **1.11.** (Čt) | 8:00- 9:00 | **Plavecká výuka** bazén | 3.A, 3.B | Šaf, Vo |
| 9:00-10:00 | **Plavecká výuka** bazén | 1.A, 1.B | Mič, Švi |
| 13:00-17:00 | **Veselé počítání s hudbou a pohybem** školení, Litomyšl |  | ČeA, Mič |
| **2.11.** (Pá) | 14:30-17:00 | **Nejšikovnější výškař ZŠ NL- open** soutěž ve skoku vysokém |  | NoS |
| **5.11.**  (Po) | 8:00-10:45 | **Kurz vaření** SOU Polička | 2.B | PaŠ |
| **7.11.** (St) | 7:45-14:00 | **Moravské zemské muzeum Brno** exkurze | 6.B, 7.B | Kad, Nov |
|  | **Sběrová soutěž** přijímání balíků: 7- 7,45 hodin a 13 - 17 hodin |  |  |
| **8.11.** (Čt) | 8:00- 9:00 | **Plavecká výuka** bazén | 3.A, 3.B | Šaf, Vo |
| 8:00-10:45 | **Den otevřených dveří** Škola služeb Polička | 9.A | Stř |
| 9:00-10:00 | **Plavecká výuka** bazén | 1.A, 1.B | Mič, Švi |
| 11:00-12:00 | **Plánování rodičovství a sex** Mozaika, beseda pro dívky | 9.A(Dív) | NoS |
|  | **Sběrová soutěž** přijímání balíků: 7- 7,45 hodin a 13 - 17 hodin |  |  |
| **9.11.** (Pá) | 8:00-10:45 | **Kurz vaření** SOU Polička | 2.A | Ptá |
| 17:00 | **Setkání učitelů** u příležitosti 90. výročí založení Masarykovy ZŠ Polička Divadelní klub |  |  |
| **13.11.** (Út) | 6:30- 7:45 | **Třídní konzultace** | 2.A | Ptá |
| 11:50-13:25 | **Křehká krása skla** CBM Polička | 6.B | Nov |
| 12:15-15:30 | **Třídní konzultace** | 2.A | Ptá |
| 13:45 | **Požární hlídka** v ředitelně školy J. Valenová, I. Pajkrová, S. Zaal, J. Andrlová |  | NoS, Šaf |
| **14.11.** (St) | 6:30- 7:45 | **Třídní konzultace** | 2.A | Ptá |
| 8:00- 9:00 | **Plavecká výuka** bazén | 4.A, 4.B | Dvoř, Šaf |
| 8:00- 9:40 | **Pronájem tělocvičny** ZŠ Široký Důl |  |  |
| 9:00-10:00 | **Plavecká výuka** bazén | 2.A, 2.B | PaŠ, Ptá |
| 10:00-11:40 | **BANAL FATAL** BESEDA o následcích po úraze Divadelní klub, 10 Kč | 6.A, 6.B, 7.A, 7.B, 8. | Kad, MaJ, Nov, Šim, Zem |
| 13:00-14:30 | **PEDAGOGICKÁ RADA** sborovna 2. stupeň |  |  |
| 14:30-17:00 | **Třídní schůzky** |  |  |
| **15.11.** (Čt) | 8:00- 9:00 | **Plavecká výuka** bazén | 3.A, 3.B | Šaf, Vo |
| 9:00-10:00 | **Plavecká výuka** bazén | 1.A, 1.B | Mič, Švi |
| 11:00-11:45 | **Plavecká výuka** bazén | 5.A, 5.B | Jeh, Mat |
| **16.11.** (Pá) | 8:55-11:40 | **Přírodovědný projekt 1. stupeň** P. Felklová učebna přírodovědy |  |  |
| **19.11.** (Po) | 7:30-12:35 | **Šachy jednotlivců, oblastní kolo** učebna Čj |  |  |
| 8:00-13:25 | **Futsal 6.-7.tř** Hala GY Polička |  | Něm |
| 8:55-11:40 | **Přírodovědný projekt 1. stupeň** P. Felklová učebna přírodovědy |  |  |
| **20.11.** (Út) | 8:00-10:45 | **Kurz vaření** SOU Polička | 1.B | Švi |
| 8:00-11:40 | **Florbal dívky 6.-7.tř.** hala ZŠ NL |  | NoS |
| 8:55-11:40 | **Přírodovědný projekt 1. stupeň** P. Felklová učebna přírodovědy |  |  |
| 10:00-11:40 | **Mozkem proti FAKE NEWS** GYM Polička | 7.A | Šim |
| 10:55-12:35 | **Olympiáda ČJ** vybranní žáci, učebna Čj |  | Mar |
| **21.11.** (St) | 8:00- 9:40 | **Testování - dopravní výchova** 9.tř. - sk. 1 učebna INF |  |  |
| 8:00-10:45 | **Kurz vaření** SOU Polička | 1.A | Mič |
| 8:00- 9:00 | **Plavecká výuka** bazén | 4.A, 4.B | Dvoř, Šaf |
| 8:55-11:40 | **Přírodovědný projekt 1. stupeň** P. Felklová učebna přírodovědy |  |  |
| 9:00-10:00 | **Plavecká výuka** bazén | 2.A, 2.B | PaŠ, Ptá |
| **22.11.** (Čt) | 8:00- 9:40 | **Testování - dopravní výchova** 9.tř. - sk.2 učebna INF |  |  |
| 8:00- 9:00 | **Plavecká výuka** bazén | 3.A, 3.B | Šaf, Vo |
| 8:00-11:40 | **Florbal dívky 8.-9.tř.** hala ZŠ NL |  | NoS |
| 8:55-11:40 | **Přírodovědný projekt 1. stupeň** P. Felklová učebna přírodovědy | 4.B |  |
| 9:00-10:00 | **Plavecká výuka** bazén | 1.A, 1.B | Mič, Švi |
| 10:00-11:40 | **Testování - dopravní výchova** 9.tř. - sk.2 učebna INF |  |  |
| 11:00-11:45 | **Plavecká výuka** bazén | 5.A, 5.B | Jeh, Mat |
| **23.11.** (Pá) | 8:00- 9:40 | **Přírodovědný projekt 1. stupeň** P. Felklová učebna přírodovědy | 1.A | Mič |
| 8:55-10:45 | **Polička v osmičkách** CBM | 7.B | Kad |
| **26.11.** (Po) | 8:00-11:40 | **Focení žáků 1. stupně** v ŠD 1 Motiv padá listí | 1.A, 1.B, 2.A, 2.B, 3.B |  |
| **27.11.** (Út) | 8:00-11:40 | **Focení žáků 1. stupně** v ŠD 1 motiv Polární expedice | 3.A, 4.A, 4.B, 5.A, 5.B |  |
| 8:00-11:40 | **Florbal chlapci 8.-9.tř.** hala ZŠ NL |  | Šaf |
| 15:30 | **Školská rada** v ředitelně školy |  | NoS, Stř, Vo |
| **28.11.** (St) | 8:00- 9:40 | **Pronájem tělocvičny** ZŠ Široký Důl |  |  |
| 8:00- 9:40 | **Vánoční pečení** v kuchyňce | 3.A | Vo |
| 8:00- 9:00 | **Plavecká výuka** bazén | 4.A, 4.B | Dvoř, Šaf |
| 8:00-13:25 | **Florbal dívky 6.-7.tř.** okresní kol, Moravská Třebová |  | NoS |
| 9:00-10:00 | **Plavecká výuka** bazén | 2.A, 2.B | PaŠ, Ptá |
| 10:00-10:45 | **Olympiáda dějepis** |  | Kad |
| 16:00 | **Beseda Začít spolu** | 3.A |  |
| **29.11.** (Čt) | 8:00- 9:00 | **Plavecká výuka** bazén | 3.A, 3.B | Šaf, Vo |
| 8:00-13:25 | **Florbal dívky 8.-9.tř.** okresní kol, Moravská Třebová |  | NoS |
| 8:00- 9:40 | **Křehká krása skla** CBM Polička | 5.B | Mat |
| 9:00-10:00 | **Plavecká výuka** bazén | 1.A, 1.B | Mič, Švi |
| 11:00-11:45 | **Plavecká výuka** bazén | 5.A, 5.B | Jeh, Mat |
| **30.11.** (Pá) | 8:00- 8:45 | **S vůní vanilky - "Betlém - město Davidovo"** adventní výstava | 2.B, 3.B |  |
| 8:55- 9:40 | **S vůní vanilky - "Betlém - město Davidovo"** adventní výstava | 3.A, 4.A |  |
| 9:40 | **Školní parlament** v interaktivní učebně |  | Šim |
| 10:00-10:45 | **S vůní vanilky - "Betlém - město Davidovo"** adventní výstava | 2.A |  |
| 10:55-11:40 | **S vůní vanilky - "Betlém - město Davidovo"** adventní výstava | 4.B |  |
| **4.12.** (Út) | 8:00- 8:45 | **Prezentace Gymnázia Polička** desetiminutová prezentace v 9.tř., 5.A a 5.B |  |  |
| 16:00 | **Adventní odpoledne** setkání | 3.A | Vo |
| **5.12.** (St) | 8:00- 9:00 | **Plavecká výuka** bazén | 4.A, 4.B | Dvoř, Šaf |
| 9:00-10:00 | **Plavecká výuka** bazén | 2.A, 2.B | PaŠ, Ptá |
| **6.12.** (Čt) | 8:00- 9:00 | **Plavecká výuka** bazén | 3.A, 3.B | Šaf, Vo |
| 8:00-11:40 | **Výstava v Kamenci** | 2.A | Ptá |
| 8:00-11:40 | **Florbal chlapci 6.-7.tř.** hala ZŠ NL |  | Šaf |
| 8:00- 9:40 | **Křehká krása skla** CBM Polička | 5.A | Jeh |
| 9:00-10:00 | **Plavecká výuka** bazén | 1.A, 1.B | Mič, Švi |
| 11:00-11:45 | **Plavecká výuka** bazén | 5.A, 5.B | Jeh, Mat |
| **7.12.** (Pá) | 14:30-17:00 | **Nejšikovnější výškař ZŠ NL- open** soutěž ve skoku vysokém |  | NoS |
| 15:30 | **Vánoční dílničky ve třídě** | 1.A | Mič |
| **10.12.** (Po) | 8:00- 9:40 | **Vánoční pečení** v kuchyňce | 3.A | Vo |
| 10:00-11:40 | **Vánoční pečení** v kuchyňce | 2.A | Ptá |
| **11.12.** (Út) | 10:00-11:40 | **BANAL FATAL** BESEDA o následcích po úraze Divadelní klub, | 9.A | Mar |
| 11:50-13:25 | **Pohyblivý betlém** CBM Polička | 6.B | Nov |
| 15:00 | **Besídka pro rodiče** | 2.A | Ptá |
| **12.12.** (St) | 8:00-13:25 | **Vánoční dílna** Svitavy | 6.B | Nov |
| 8:00- 9:00 | **Plavecká výuka** bazén | 4.A, 4.B | Dvoř, Šaf |
| 9:00-10:00 | **Plavecká výuka** bazén | 2.A, 2.B | PaŠ, Ptá |
| 9:00- 9:40 | **Pohyblivý betlém** CBM Polička | 5.A | Jeh |
| 10:00-12:35 | **SOU SOŠ** den otevřených dveří | 9.A | Stř |
| 10:00 | **Putování za vánoční hvězdou** Tylův dům, 50,- Kč | 3.A | Vo |
| **13.12.** (Čt) | 8:00- 9:00 | **Plavecká výuka** bazén | 3.A, 3.B | Šaf, Vo |
| 9:00-10:00 | **Plavecká výuka** bazén | 1.A, 1.B | Mič, Švi |
| 10:00-11:40 | **Vánoční pečení** v kuchyňce | 4.B | Dvoř |
| 11:00-11:45 | **Plavecká výuka** bazén | 5.A, 5.B | Jeh, Mat |
| **14.12.** (Pá) | 10:55-12:35 | **Vánoční pečení** v kuchyňce | 4.B | Dvoř |
|  | **Naše planeta** Hvězdárna HK | 9.A | Něm |
| **17.12.** (Po) | 8:00-10:45 | **Vaření** SOU SOŠ Polička | 3.A | Vo |
| 10:00-11:40 | **Vánoční dílna v Mozaice** | 4.A | KuD |
|  | **Pohyblivý betlém** CBM Polička | 1.A, 1.B | Mič, Švi |
| **18.12.** (Út) | 7:30-16:30 | **Exkurze Olomouc** | 7.A | Šim, ŽiP |
| 8:55-10:45 | **Vánoční dílnička s pečením** | 1.B | Švi |
| **19.12.** (St) | 8:00- 9:40 | **Pohyblivý betlém** CBM Polička | 5.B | Mat |
| 8:00- 9:00 | **Plavecká výuka** bazén | 4.A, 4.B | Dvoř, Šaf |
| 9:00-10:00 | **Plavecká výuka** bazén | 2.A, 2.B | PaŠ, Ptá |
| 10:00-13:25 | **Nácvik divadelního vystoupení** 7.A část 8.tř. |  | Šim |
| 17:00 | **Vánoční představení** pro rodiče |  | Šim |
| **20.12.** (Čt) | 9:00 | **Vánoční představení** v divadýlku | 4.A, 5.A, 5.B | Jeh, KuD, Mat |
| 9:15-10:15 | **Pohyblivý betlém** CBM Polička | 4.B | Dvoř |
| 10:00 | **Vánoční představení** v divadýlku | 1.A, 1.B, 2.A | Mič, Ptá, Šim, Švi |
| 11:00 | **Vánoční představení** v divadýlku | 2.B, 3.A, 3.B, 4.B | Dvoř, Fre, PaŠ, Vo |
| 11:00-11:45 | **Plavecká výuka** bazén | 5.A, 5.B | Jeh, Mat |
| **21.12.** (Pá) | 8:00- 9:40 | **Bruslení** Zimní stadion | 6.B, 7.A | Nov, Šim |
| 10:00-11:40 | **Třídní besídky** 1. stupeň končí výuku v 11,40 hodin | 1.st. |  |
| 10:55-12:35 | **Třídní besídky** 2. stupeň končí výuku v 12,35 hodin | 6.A, 6.B, 7.A, 7.B, 8. |  |
| 10:55-12:35 | **Bruslení** Zimní stadion | 9.A | Něm |
| **3.1.** (Čt) |  | **Ředitelské volno** |  |  |
| **4.1.** (Pá) |  | **Ředitelské volno** |  |  |
| **9.1.** (St) | 8:00- 9:00 | **Plavecká výuka** bazén | 4.A, 4.B | Dvoř, Šaf |
| 9:00-10:00 | **Plavecká výuka** bazén | 2.A, 2.B | PaŠ, Ptá |
| **10.1.** (Čt) | 8:00- 9:40 | **Bruslení - zimní stadion** | 3.A, 3.B | Šaf, Vo |
| 11:00-11:45 | **Plavecká výuka** bazén | 5.A, 5.B | Jeh, Mat |
| **11.1.** (Pá) | 8:00-12:30 | **Horolezení** obvodní kolo |  | NoS |
| 9:40 | **Školní parlament** v interaktivní učebně |  | Šim |
| 10:55-12:35 | **Bruslení** | 7.B | Šaf |
| 14:30-17:00 | **Nejšikovnější výškař ZŠ NL- open** soutěž ve skoku vysokém |  | NoS |
| **14.1.** (Po) | 11:50-12:35 | **Bruslení** | 9.A(Spa9) | Šaf |
| 14:00-16:30 | **Třídní schůzky 4.A** |  |  |
| **15.1.** (Út) | 14:00-16:30 | **Třídní schůzky** |  |  |
| **16.1.** (St) | 7:25 | **Dějepisná olympiáda** GY Svitavy |  | Kad |
| 8:00- 9:00 | **Plavecká výuka** bazén | 4.A, 4.B | Dvoř, Šaf |
| 9:00-10:00 | **Plavecká výuka** bazén | 2.A, 2.B | PaŠ, Ptá |
| 10:00-11:00 | **Írán - zahalená krása** Polička, Tylův dům, 60 kč | 6.A, 6.B, 7.A, 7.B, 8., 9.A | Kac, MaJ, Něm, Nov, NoS, Šim |
| **17.1.** (Čt) | 8:00- 9:40 | **Bruslení - zimní stadion** | 3.A, 3.B | Šaf, Vo |
| 11:00-11:45 | **Plavecká výuka** bazén | 5.A, 5.B | Jeh, Mat |
| **18.1.** (Pá) | 8:00-13:00 | **Školení Úřadu práce** v učebně KERAMIKY |  |  |
| 8:00-12:30 | **Horolezení** okresní kolo |  | NoS |
| 10:55-12:35 | **Bruslení - zimní stadion** | 7.B | Šaf |
| **21.1.** (Po) | 11:50-12:35 | **Plavání** | 9.A(Spa9) | Šaf |
| **23.1.** (St) | 8:00- 9:00 | **Plavecká výuka** bazén | 4.A, 4.B | Dvoř, Šaf |
| 9:00-10:00 | **Plavecká výuka** bazén | 2.A, 2.B | PaŠ, Ptá |
| **24.1.** (Čt) | 8:00- 9:40 | **Bruslení - zimní stadion** | 3.A, 3.B | Šaf, Vo |
| 11:00-11:45 | **Plavecká výuka** bazén | 5.A, 5.B | Jeh, Mat |
| **28.1.** (Po) | 8:15 | **Čertí brko** film, Tylův dům, 50 Kč | 2.B, 4.A, 5.B | KuD, Mat, PaŠ |
| 10:00-10:45 | **Zeměpisná olympiáda** školní kolo |  | MaJ |
| 10:00 | **Čertí brko** film, Tylův dům, 50 - 60,- Kč | 2.A, 3.A, 4.B | Dvoř, Ptá, Vo |
| 11:50-12:35 | **Plavání** | 9.A(Spa9) | Šaf |
| 14:00 | **Pedagogická rada** sborovna 2. stupeň |  |  |
| **29.1.** (Út) | 8:30-10:00 | **Mám chytré tělo** fyzikálně přírodovědný pořad, tělocvična školy, | 2.B, 3.A, 3.B, 4.A, 4.B | Dvoř, Fre, KuD, PaŠ, Vo |
| 10:00-11:30 | **Mám chytré tělo** fyzikálně přírodovědný pořad, tělocvična školy, | 5.A, 5.B, 7.A | Jeh, Kad, Mat |
| 10:15 | **JACK&JOE** anglické představení v TD. 70,- Kč | 6.A, 6.B, 7.B, 8., 9.A | MaJ, Něm, Nov, Šim, Zem |
| **30.1.** (St) | 8:00- 9:00 | **Plavecká výuka** bazén | 4.A, 4.B | Dvoř, Šaf |
| 8:15 | **Mary Poppins se vrací** film, Tylův dům, 50 - 60 Kč | 3.B, 5.A | Fre, Jeh |
| 9:00-10:00 | **Plavecká výuka** bazén | 2.A, 2.B | PaŠ, Ptá |
| **31.1.** (Čt) | 11:00-11:45 | **Plavecká výuka** bazén | 5.A, 5.B | Jeh, Mat |
| **1.2.** (Pá) |  | **Pololetní prázdniny** |  |  |
| **4.2.-8.2.** (Po-Pá) |  | **Jarní prázdniny** |  |  |
| **11.2.-15.2.** (Po-Pá) | 8:00-12:35 | **Lyžařský kurz** | 7.A, 7.B | Něm, NoS, Šaf |
| **14.2**.  (Čt) | 8:00- 9:40 | **DDH, TEORIE** V kmenové učebně | 3.B |  |
| 10:00-11:40 | **DDH, TEORIE** V kmenové učebně | 3.A |  |
|  | **Florbal II. kat. 4. - 5. tř.** oblastní kolo, ZŠ NL |  | Mat |
| **15.2.** (Pá) |  |  |  |  |
| 8:00- 9:40 | **DDH, TEORIE** V kmenové učebně | 4.A |  |
| 10:00-10:15 | **Představení školy** Integrovaná škola Vysoké Mýto | 9.A |  |
| 10:00-11:40 | **DDH, TEORIE** V kmenové učebně | 4.B |  |
| 14:30-17:00 | **Nejšikovnější výškař ZŠ NL- open** soutěž ve skoku vysokém |  | NoS |
| **18.2.** (Po) | 11:50-12:35 | **Bruslení** | 9.A(Spa9) | Šaf |
| **19.2.** (Út) | 10:30 | **Otvírání studánek** Tylův dům | 6.A, 6.B, 7.A, 7.B, 8., 9.A |  |
| **20.2.** (St) | 8:00-11:40 | **Naše prima škola** výchovně vzdělávací program | 9.A | Něm |
|  | **Zeměpisná olympiáda** okresní kolo |  | MaJ |
| **21.2.** (Čt) | 8:00-11:40 | **Naše prima škola** výchovně vzdělávací program | 8. | MaJ |
| 10:55-12:35 | **Bruslení** | 5.A, 5.B | Jeh, Mat |
|  | **Florbal I. kat.** oblastní kolo, ZŠ NL |  | Šaf |
| **26.2.** (Út) | 8:00-12:35 | **Recitace** oblastní kolo, CBM 8. hod. 1. stupeň - A. Češková 11. hod. 2. stupeň - A. Gibiecová |  | Šim |
| 10:55-12:35 | **Bruslení** | 4.A | Šaf |
| **28.2.** (Čt) | 8:00-12:35 | **Basketbal IV. kategorie** chlapci i dívky ZŠ TGM |  | NoS |
| 8:00- 9:40 | **Bruslení - zimní stadion**. | 3.A | Vo |
| 10:00 | **Planeta Česko** film, Divadelní klub | 4.B, 5.A, 5.B, 6.B | Dvoř, Jeh, Mat, Nov |
| 10:55-12:35 | **Bruslení** | 5.A, 5.B | Jeh, Mat |
| 14:00-16:00 | **Definice vztahu přísp. org. a zřizovatele** školení, Ponthopolis |  | And, Stř |
| **1.3.** (Pá) | 9:40 | **Školní parlament** interaktivní učebna |  | Šim |
| **5.3.** (Út) | 9:00-10:30 | **Jeden den ve středověku** CBM | 2.B | PaŠ |
| 10:00-10:45 | **Návštěva dětí z MŠ** | 2.A, 3. |  |
| 10:55-12:35 | **Bruslení** | 4.A | Šaf |
| **7.3.** (Čt) | 8:00- 9:40 | **Bruslení - zimní stadion** | 3.A | Vo |
| 10:55-12:35 | **Bruslení** | 5.A, 5.B | Jeh, Mat |
|  | **Basketbal IV. kat** okresní kolo |  | NoS |
| **8.3.** (Pá) | 14:30-17:00 | **Nejšikovnější výškař ZŠ NL- open** soutěž ve skoku vysokém |  | NoS |
| **11.3.** (Po) | 8:00- 9:40 | **DDH, TEORIE** V kmenové učebně | 3.A |  |
| 10:00-11:40 | **DDH, TEORIE** V kmenové učebně | 3.B |  |
| 15:30 | **Beseda v MŠ Luční** beseda s rodiči |  | Jeh, Mat, Vo |
| **12.3.** (Út) | 8:00- 9:40 | **DDH, TEORIE** V kmenové učebně | 4.A |  |
| 10:00-11:40 | **DDH, TEORIE** V kmenové učebně | 4.B |  |
| 10:55-12:35 | **Bruslení** | 4.A | Šaf |
| **14.3.** (Čt) | 8:00- 9:40 | **Bruslení - zimní stadion** | 3.A | Vo |
| 10:55-12:35 | **Bruslení** | 5.A, 5.B | Jeh, Mat |
|  | **Basketbal III. kategorie** oblastní kolo dívky a chlapci TGM |  | Něm |
|  | **Vaření** program v SOU a SOŠ | 4.A | KuD |
| **18.3.-22.3.**  (Po-Pá) |  | **STK s lyžováním 4. - 5. ročník** Bedřichovka ostatní se spojí: čtvrťáci do 4.B a páťáci do 5.A |  | Mat, NoS, Šaf |
| **18.3.** | 9:00-15:00 | **Recitace okresní kolo** divadlo Trám Svitavy |  | Hlo |
| **20.3.** (St) | 8:00-10:30 | **Poličský Skřivánek** aula GY Polička 1.st. - dozor A Češková |  | ČeA |
| 11:00-14:30 | **Co se daří?!** seminář, Gymnázium Polička |  | Kad |
|  | **Basketbal III. kategorie** okresní kolo dívky Moravská Třebová |  | Něm |
| **21.3.** (Čt) | 16:00 | **Beseda "Začít spolu"** učebna 3.A |  | Jeh, Vo |
| **22.3.** (Pá) | 8:00- 9:40 | **Matematický KLOKAN** 6. - 9. TŘ. V UČEBNĚ FYZIKY vybranní žáci 6. ročník se spojí v 6.A 7. ročník se spojí v 7.B |  | MaJ |
| 8:00- 9:40 | **Matematický KLOKAN** 1. stupeň - všichni žáci ve svých třídách | 1.A, 1.B, 2.A, 2.B, 3.A, 3.B, 4.B, 5.A |  |
| **26.3.** (Út) | 11:50-13:25 | **Středověk** CBM | 6.B | Nov |
| **29.3.** (Pá) | 8:00-10:45 | **Pečení** kuchyňka | 1.A | Mič |
| 15:00-20:50 | **Velikonoční dílničky 1.A** žáci s rodiči iv učebně 1.A |  | Mič |
| **1.4.** (Po) | 8:00- 8:45 | **Návštěva budoucích prvňáčků v 1.B** MŠ Květná | 1.B | Švi |
| **4.4.** (Čt) | 8:00- 9:40 | **Drogy, HIV a AIDS** beseda s p.Martinem Hornychem v interaktivní učebně | 8. |  |
| **5.4.** (Pá) | 8:15 | **Život je jen náhoda** Tylův Dům, 25 kč balkón | 4.B, 6.A | Dvoř, Zem |
| 9:40 | **Školní parlament** interaktivní učebna |  | Šim |
| 13:00-16:00 | **Den otevřených dveří** |  |  |
| 14:00-17:00 | **Zápis dětí do 1. tříd** rodiče přinesou s sebou rodný list dítěte a popř. vyplněný formulář |  |  |
| **8.4.** (Po) | 8:00- 9:30 | **Dílny v Mozaice** | 4.B |  |
| 8:00- 9:40 | **První pomoc** beseda s p. Dvořákovou v kmenové učebně | 6.A |  |
| 10:00-11:40 | **První pomoc** beseda s p. Dvořákovou v kmenové učebně | 6.B |  |
| **9.4.** (Út) | 7:15 | **Technohrátky** Letohrad | 8. | MaJ |
| 7:45 | **Vybíjená II.kat** oblastní kolo ZŠ TGM |  | Hlo |
| 8:00-13:25 | **Minifarma FALBGERY, přírodopisná exkurze** Borová | 7.A, 7.B | NoS, Šim |
| 10:00-11:30 | **Dílny v Mozaice** | 3.A |  |
| **10.4.** (St) | 7:45 | **Exkurze IŠS technická Vysoké Mýto** | 8. | Stř |
| 13:00-14:30 | **Pedagogická rada** sborovna 2. stupeň |  |  |
| 14:30-17:00 | **Třídní schůzky** |  |  |
| **11.4.** (Čt) | 8:55- 9:40 | **PYTHAGORIÁDA** školní kolo, vybranní žáci |  | Kad |
| 10:00-11:30 | **Dílny v Mozaice** | 5.B |  |
| **12.4.** (Pá) | 10:00-11:30 | **Dílny v Mozaice** | 3.B |  |
|  | **Přijímací zkoušky** vybranné stř. školy |  |  |
| **15.4.** (Po) | 8:00-13:25 | **Velikonoce** Muzeum Svitavy, exkurze | 7.A | Šim |
| 8:00-10:45 | **Vaření v kuchyňce** velikonoční pečení | 2.A | Ptá |
| 10:00-11:30 | **Dílny v Mozaice** | 4.A |  |
|  | **Přijímací zkoušky** vybranné stř. školy |  |  |
| **16.4.** (Út) | 8:00- 9:40 | **Poznávání živočichů** školní kolo, 2. stupeň učebna přírodopisu |  | NoS |
| 8:00- 9:30 | **Dílny v Mozaice** | 5.A |  |
| 10:00-12:35 | **Vaření v kuchyňce** velikonoční pečení | 3.A | Vo |
| 10:00-11:30 | **Dílny v Mozaice** | 2.A |  |
| 13:00-17:00 | **O STRAŠIDLECH A ČAROVÁNÍ S HUDBOU A POHYBEM** Domov mládeže VOŠ a SPgŠ |  | ČeA, Mič |
| 13:00 | **Metodické 1. stupeň** sborovna 1. stupeň |  |  |
|  | **Diskuzní setkání, cizinec ve škole** NIDV Pce |  | Šim |
| **17.4.** (St) | 10:00-11:00 | **Od rozpustilých maškar po Velikonoce** CBM | 2.B | PaŠ |
| 15:30 | **ŠKOLSKÁ RADA** v ředitelně školy |  |  |
| **18.4.-19.4**  (Čt-Pá) |  | **VELIKONOČNÍ PRÁZDNINY** |  |  |
| **22.4.**  (Po) |  | **VELIKONOČNÍ PONDĚLÍ** |  |  |
| **23.4.**  (Út) | 8:30 | **Poznávání živočichů** SVČ Mozaika Polička dozor - A. Gibiecová (1. i 2. st.) |  |  |
| **25.4.**  (Čt) |  | **McDonald´s Cup kat.I.** oblastní kolo ZŠ NL |  | Šaf |
| **26.4.**  (Pá) |  | **Od Masopustu po Velikonoce** CBM Polička | 2.A | Ptá |
| **30.4.**  (Út) |  | **POHÁR ROZHLASU** OBLASTNÍ KOLO |  | Něm, NoS |
| **2.5.**  (Čt) |  | **MACOCHA** | 8., 9.A | Kad, MaJ |
| **3.5.** (Pá) | 9:40 | **Školní parlament** interaktivní učebna |  | Šim |
|  | **LITOMYŠL** Muzeum, "Barbaři na útěku" | 6.A, 6.B | Mar, Zem |
| **6.5.**  (Po) | 8:00- 9:40 | **Dopravní hřiště** | 4.B |  |
| **7.5.** (Út) | 8:00- 9:40 | **Dopravní hřiště** | 2.A |  |
| 9:50-10:40 | **Praktický seminář "PRVNÍ POMOC".** ZŠ Masarykova, tělocvična | 2.A, 2.B, 3.A, 3.B | Fre, PaŠ, Ptá, Vo |
|  | **McDonald´s Cup kat.II.** oblastní kolo ZŠ NL |  | Hlo |
| **9.5.**  (Čt) | 10:00-11:40 | **Dopravní hřiště** | 1.A |  |
| **10.5.**  (Pá) | 8:00- 9:40 | **Dopravní hřiště** | 4.A |  |
| 10:00-11:40 | **Dopravní hřiště** | 1.B |  |
| **13.5.**  (Po) |  | **McDonald´s Cup kat.I.** okresní kolo Svitavy Lány sraz 7,15 hod u školy |  | Šaf |
| **14.5.** (Út) | 11:45 | **Jakub Vágner** beseda v TD, 30 Kč | 6.A, 6.B, 7.A, 7.B, 8., 9.A |  |
|  | **Pohár rozhlasu** okresní kolo - Litomyšl odjezd 7,30 hod. z autobus. nádraží |  | NoS |
| **15.5.** (St) | 8:00-13:00 | **Školení Úřadu práce** v učebně KERAMIKY |  |  |
| 14:00 | **Školení ČŠI** MÚ Polička |  | Stř |
|  | **Školní výlet - Praha** | 5.A | Jeh, Šaf |
| **16.5.**  (Čt) | 8:15 | **Děti bez úrazu** hasičárna | 4.A, 4.B | Dvoř, KuD |
| **17.5.**  (Pá) | 8:00-16:00 | **LAPBOOK - workshop** školení |  | Fre, Jeh, KuD, PaŠ |
| 10:00-12:35 | **CBM** EXKURZE | 7.A | Mar |
| **21.5.** (Út) | 8:00- 9:40 | **Dopravní hřiště** | 3.B |  |
| 11:50-13:25 | **Lichožroutka** CBM | 6.B | Nov |
|  | **Pohár rozhlasu** krajské kolo - Pardubice |  | NoS |
| **22.5.** (St) | 10:30 | **"Nicholas Winton - Síla lidskosti"** Film, Tylův dům, 50 Kč | 7.A, 7.B | Kad, Šim |
|  | **Atletický trojboj** okresní kolo. Svitavský stadion |  | Hlo |
| **23.5.** (Čt) |  | **Školní výlet - Praha** | 5.B | Mat, Šaf |
|  | **Květná** ukázka práce hasičů a voj.jednotky | 1.A, 1.B, 4.A, 4.B | Dvoř, KuD, Mič, Švi |
|  | **Brno** školní výlet | 3.A, 3.B | Fre, Vo |
| **24.5.** (Pá) | 8:00- 9:40 | **Dopravní hřiště** | 3.A |  |
|  | **Žleby** školní výlet | 2.A, 2.B | PaŠ, Ptá |
| **27.5.**  (Po) | 8:00-11:40 | **Přírodovědný program** Paní M. Felklová, učebna přírodovědy | 1.A,1.B,2.A,2.B |  |
| **28.5.** (Út) | 8:00- 9:40 | **Netolismus** beseda s p. Krampotou v interaktivní učebně | 6.A |  |
| 8:00- 8:45 | **Přírodovědný program** Paní M. Felklová, učebna přírodovědy | 3.A |  |
| 8:30 | **Poznávání rostlin (přírodnin - 1. st)** SVČ Mozaika Polička dozor - A. Gibiecová (1. i 2. st.) |  |  |
| 8:55- 9:40 | **Přírodovědný program** Paní M. Felklová, učebna přírodovědy | 3.B |  |
| 10:00-11:40 | **Holocaust** beseda s p. Krampotou v interaktivní učebně | 9.A |  |
| 11:50-13:25 | **Netolismus** beseda s p. Krampotou v interaktivní učebně | 6.B |  |
| **29.5.** (St) | 8:00- 9:40 | **Přírodovědný program** Paní M. Felklová, učebna přírodovědy | 4.A |  |
| 10:00-11:40 | **Přírodovědný program** Paní M. Felklová, učebna přírodovědy | 4.B |  |
| **30.5.** (Čt) | 8:00- 9:40 | **Přírodovědný program** Paní M. Felklová, učebna přírodovědy | 5.A |  |
| 10:00-11:40 | **Přírodovědný program** Paní M. Felklová, učebna přírodovědy | 5.B |  |
|  | **Praha** Školní výlet | 6.B, 7.B | Kad, Nov, Šim |
| **31.5.** (Pá) | 10:00-11:40 | **Den dětí** oslava na 1. stupni, v případě deště v tělocvičně |  |  |
| **3.6.** (Po) | 8:00-13:25 | **Focení tříd** |  |  |
| 10:00-11:40 | **Dopravní hřiště** | 1.A | Mič |
|  | **Cyklo výlet** Svojanov | 7.A | Nov, Šim |
| **4.6.** (Út) | 8:00- 9:40 | **Ukliďme Poličku** úklidová akce v okolí školy, podle připravenosti ředitel schválí či nikoliv |  |  |
| 11:00-13:30 | **Opevnění města** Polička - exkurze | 6.B | Nov |
| 11:00-12:00 | **Plavecká výuka** bazén | 3.A | Vo |
| 11:50-12:35 | **Netolismus** beseda s p. Krampotou v interaktivní učebně | 7.A |  |
| 12:00-16:30 | **Borová** Výlet ŠD 3 |  | Bal |
|  | **Výlet Svojanov** | 1.A, 1.B | Mič, Švi |
| **7.6. – 16.6.** |  |  |  |  |
|  | **Itálie** relaxačně poznávací zájezd | 6.A, 6.B | Fre, Mar, Šaf |
| **7.6.** | 8:00-12:35 | **Atletika 1. St** třídní kola |  |  |
| **10.6.** (Po) | 8:00- 9:40 | **Prevence kyberšikany** beseda s p. Krampotou v interaktivní učebně | 7.A |  |
| 8:00-11:00 | **Přírodovědná procházka** - ekosystém lesa a louky | 1.B | Švi |
| 10:00-11:40 | **Prevence kyberšikany** beseda s p. Krampotou v interaktivní učebně | 7.B |  |
| 11:50-12:35 | **Netolismus** beseda s p. Krampotou v interaktivní učebně | 7.B |  |
| **11.6.** (Út) | 11:00-12:00 | **Plavecká výuka** bazén | 3.A | Vo |
|  | **Školní výlet - Šiklův Mlýn** | 5.A, 5.B | Jeh, Mat |
| **12.6.** (St) | 9:30 | **THT. s.r.o.** exkurze | 4.B | Dvoř |
|  | **Školní výlet - Šiklův Mlýn** | 5.A, 5.B | Jeh, Mat |
| **13.6.** (Čt) | 8:00-12:35 | **Stašov** Exkurze - vodojem | 2.A | Ptá |
| 8:00- 9:40 | **Dopravní hřiště** | 2.B | PaŠ |
| 8:00- 9:40 | **Pasování na čtenáře** v kmenové učebně | 1.A |  |
| 10:00-11:40 | **Igráček** výstava | 5.B | Mat |
| 10:00-11:40 | **Pasování na čtenáře** v kmenové učebně | 1.B |  |
| **14.6.** (Pá) | 8:00 | **Příprava lůžek pro zájezd z Maďarska** | 7.A, 7.B | Stř |
| 8:00-12:35 | **Školní kolo dopravní soutěže** školní hřiště, učebna informatiky, učebna 6.A | 4.A, 4.B |  |
| 8:00-12:35 | **Atletický čtyřboj** Atletika 1. oblastní kola ZŠ Masarykova 2 družstva z 1. stupně (CH+D - 2.-5.ročník) |  | Ben, Chle |
| 16.6. – 22.6. (Ne - So) |  | **Návštěva žáků z Maďarska** |  |  |
| **18.6.** (Út) | 11:00-12:00 | **Plavecká výuka** bazén | 3.A | Vo |
|  | **Praha** Školní výlet | 7.A | Nov, Šim |
| **20.6.** |  | **Brno** školní výlet | 4.A, 4.B | Dvoř, KuD |
|  | **Praha** školní výlet | 6.A | Zem |
| **24.6.** (Po) | 8:00-12:35 | **Stěhování nábytku** ŠD 3 - (J. Balšánkové), stěhování postelí, stěhování budoucí 6A, 6B, 6C a 8A, vybranní žáci 9. a 8. tř. - org. E. Střílek |  |  |
| 13:00-15:00 | **Pedagogická rada** učebna 9. třídy |  |  |
| **25.6.** (Út) | 8:00-12:35 | **Třídnické práce** výběr učebnic ... | 9.A | Něm |
| 10:00-11:00 | **Fenomén Igráček a různá povolání dříve i nyní** CBM | 2.B | PaŠ |
| 11:00-12:00 | **Plavecká výuka** bazén | 3.A | Vo |
|  | **Výuka tříd** 1. stupeň - 4 vyučovací hodiny 2. stupeň - 5 vyučovacích hodin |  |  |
| **26.6.** (St) | 8:00-12:35 | **Třídnické práce** výběr učebnic ... (třídní ve svých třídách) | 6.A, 6.B, 7.A, 7.B, 8., 9.A |  |
| 8:00-11:40 | **Třídnické práce** výběr učebnic ... (třídní ve svých třídách) | 1.st |  |
| 9:00 | **Nácvik deváťáků** radnice | 9.A | Mar, Něm |
| 10:00-10:45 | **Divadlo 7.A a 8.tř.** v divadýlku | 6.A, 6.B | Šim |
| 10:55-11:40 | **Divadlo 7.A a 8.tř.** v divadýlku | 7.B, 8. | Šim |
|  | **Daňkovice** exkurze odjezd: cyklo - 13,30 hod. bus - 15,30 hod. |  |  |
| **27.6.** (Čt) | 8:00- 9:40 | **Příprava na zahradní slavnost** vybranní žáci 8. roč. pomůžou se skládání laviček a stolů, stanů... org. D. Šafář, S. Nožka, M. Klepárník |  |  |
| 8:00-12:35 | **Třídnické práce** výběr učebnic ... (třídní ve svých třídách) | 6.A, 6.B, 7.A, 7.B, 8. |  |
| 8:00-11:40 | **Třídnické práce** výběr učebnic ... (třídní ve svých třídách) | 1.st |  |
| 10:30 | **Předávání vysvědčení** radnice | 9.A | Mar, Něm, Stř, Šaf |
| 13:30 | **Zahradní slavnost na druhou** Slavnost organizovaná SRPŠ pro všechny žáky školy - (rozloučení s deváťáky...) zahrada školy, v případě nepř. počasí v tělocvičně |  |  |
| **28.6.** (Pá) | 8:00- 8:45 | **Předávání vysvědčení** třídní v kmenových třídách | Celá škola |  |
| 9:00 | **Porada ped. pracovníků** |  |  |

**Úspěchy žáků v soutěžích 2018/2019**

**23. 9. 2018 Atletický čtyřboj**   
Družstva mladších i starších dívek se po zaslání převedených a sečtených atletických výkonů na body probojovala na svitavský stadion, který hostil okresní kolo v Atletickém 4-BOJI. Mladší žákyně 18.9.2018 vyhrály a starší žákyně bez Elišky Červené zvládly dosáhnout jen na 4.místo. složení družstva: Z. Justová, T. Vostřelová, V. Vacková a S. Peterková.

**27. 9. 2018 Přespolní běh, krajské vítězství – kategorie mladší žákyně**   
Dívčí družstvo ve složení Bára Otcovská, Lucie Němcová, Karolína Kanovníková, Valerie Vraspírová, Adéla Andrlová a Hana Velechová vyhrálo v Pardubicích krajskou soutěž v přespolním běhu. Bára Otcovská získala také stříbrnou medaili.

**4. 12. 2018 Šachy - okresní kolo**   
Ve Svitavách proběhlo okresní kolo v šachu družstev. Družstvo z prvního stupně obsadilo krásné třetí místo. Složení týmu bylo:   
J. Trávníček (4.B), P. Jílek (5.A), L. Kučera a L. Jílek (oba z 5.B)

**10. 12. 2018 Florbalové úspěchy dívek**   
Děvčata vybojovala krásné **2. místo** v okresním turnaji **ve florbale** v Moravské Třebové. Složení týmu: Bára Otcovská, Kája Kanovníková, Áďa Andrlová, Zuzka Krumeyová, Náťa Jílková, Míša Sílová, Íla Brázdová, Kamča Nunvářová, Martina Jílková, Áňa Zezulová, Maombi Jílková, Valča Vraspírová

**22. 1. 2019 Horolezení, okresní kolo**

Na horolezecké stěně naší školy proběhly okresní závody v horolezení. Naši žáci byli velmi úspěšní:

nejmladší žactvo – dívky: J. Nyklová – 2.místo, N. Ungrová – 3.místo  
nejmladší žactvo – chlapci: M. Bureš – 1.místo, F. Kaláb – 3.místo

mladší žáci: J. Svatoš – 1. místo, J. Sodomka – 3. místo  
mladší žákyně: B. Otcovská – 1. místo, K. Kanovníková 2.místo, V. Vraspírová – 3. místo

starší žáci: T. Nykl – 2. místo, T. Hegr – 3. místo  
starší žákyně: Z. Justová – 1. místo, A. Pospíšilová – 3. místo

**21. 2. 2019 FLORBAL I. Kategorie (3.tř.)**   
V pátek 21. února naši chlapci z 3. tříd zvítězili v oblastním kole ve florbale, když porazili chlapce z Bystrého, Pomezí i ze ZŠ Masarykova.   
Chlapci nastoupili v této sestavě: M. Pentek, O. Němec, M. Bureš, M. Andrlík, T. Škorpík, P. Roušar, D. Špaček, R. Chorvatovič a J. Romportl.

**24. 4. 2019 HRY BEZ HRANIC**   
Ve středu naše osmičlenné družstvo vybrané z děvčat a chlapců z 2. až 5. tříd   
obsadilo krásné 3. místo v dovednostních soutěžích pořádaných v tělocvičně ZŠ Masarykova

**25. 4. 2019 Poznávání živočichů**   
Štěpánka Švandová (6.B) a Tomáš Groulík (7.A) se umístili oba na druhých místech v oblastním kole přírodovědné soutěžě:  
"Poznávání živočichů". Gratulujeme!

**13. 5. 2019 Mc Donalś Cup - okresní kolo**

Vítězné družstvo z oblastního kola obsadilo výborné třetí místo v okresním kole této prestižní soutěže. Za reprezentaci děkujeme těmto žákům: 3.B - M. Pentek, O. Němec, M. Bureš, J. Novotný, 3.A - P. Roušar, D. Špaček, R. Chorvatovič a J. Romportl   
2.A - R. Mlynář, 2.B J. Zach, M. Matouš a A. Dosoudil

**15. 5. 2019 Pohár rozhlasu**

Okresní kolo v Litomyšli:

**1. místo** - starší žákyně: A. Pospíšilová, K. Makovská, S. Peterková, V. Vacková, N. Žůrková, T. Vostřelová, M. Pokludová, L. Němcová, Z. Justová a E. Červená  
**3. místo** - mladší žákyně: B. Otcovská, K. Kanovníková, Z. Krumeyová, I. Brázdová, K. Nunvářová, Maombi Jílková, V. Vraspírová, V. Pleváková a V. Červená

**5. místo** - mladší žáci: J. Svatoš, Š. Jírek, J. Pokluda, A. a J. Trnkovi, J. Suma, M. Vodák, J. Mlynář, J. Král

# Údaje o výsledcích inspekce a kontrolách

Ve školním roce 2018/2019 se konaly tyto kontroly:

## 1.Krajská hygienická stanice

**Věc: Vyjádření k protokolu Čj. KHSPA 21770/2018/HDM – Sy.**

**Zjištěná závada:**

**Hrubá příprava zeleniny není vybavena zařízením k mytí potravin.**

**Odstranění nedostatku :**

**Chybějící nerezový dřez je nárokován v rozpočtu na rok 2019. Po schválení rozpočtu, bude dřez objednán a instalován. Dřez již instalován**

## 2.Česká školní inspekce

**Oznámení o inspekční činnosti**

Dne 8. 3. 2019 bude ve škole **Základní škola Na Lukách Polička** zahájena inspekční činnost podle § 174 odst. 2 písm. b až d) zákona č. 561/2004 Sb., o předškolním, základním, středním, vyšším odborném a jiném vzdělávání (školský zákon), ve znění pozdějších předpisů.

Předmětem inspekční činnosti bude hodnocení podmínek, průběhu a výsledků vzdělávání, včetně hodnocení naplňování školního vzdělávacího programu pro základní vzdělávání a školního vzdělávacího programu pro zájmové vzdělávání. Dále budou provedeny kontroly v oblastech dodržování vybraných ustanovení školského zákona a souvisejících a prováděcích právních předpisů, které se vztahují k poskytování vzdělávání a školských služeb. Kontrolované období je školní rok 2017/2018 a aktuální školní rok do data kontroly.

Při hodnocení a kontrole využijí školní inspektoři a kontrolní pracovníci mj. dokumentaci školy podle § 28 odst. 1 školského zákona, ve znění pozdějších předpisů, a dokumentaci pro hodnocení finančních podmínek školy. Soupis vybrané dokumentace naleznete v příloze tohoto dopisu. Dokumentace nemusí být nutně připravena v místnosti pro inspekční tým předem, je však nutné, aby byla na vyžádání operativně k dispozici v den zahájení inspekční činnosti.

Předpokládaným termínem ukončení inspekční činnosti je 12. 3. 2019.

Žádáme Vás také, abyste nejpozději v den zahájení inspekční činnosti vyplnil dotazník, který je nedílnou součástí inspekční činnosti. Dotazník najdete na adrese https://inspis.csicr.cz/anketa, přihlašovací údaje pro přístup k dotazníku obdržíte e-mailem.

**Z provedené inspekční kontroly vyplynuly závěry uvedené v  inspekční zprávě A) a dále uvedené v protokolu o kontrole B). Ředitel se k jednotlivým bodům inspekční zprávy a protokolu o kontrole vyjádřil.**

**A) Oznámení o přijetí opatření vyplývající z inspekční zprávy Čj. ČŠIE-272/19-E**

1.Přijatá opatření k malé účinnosti kontrolní činnosti vedení školy zejména v oblasti dokumentace a naplňování ŠVP ZV

**Kontrolou dokumentace je pověřen zástupce ředitele školy. Kromě zběžné kontroly zápisu probíraného učiva v třídních knihách se bude jednou měsíčně zabývat také obsahovým plněním Školního vzdělávacího programu. V případě zjištění nesrovnalostí bude bez zbytečných odkladů sjednávat nápravu.**

2.Přijatá opatření k nízké četnosti diferenciace úkolů při rozdílných předpokladech jednotlivých žáků a ověřování správného pochopení probíraného učiva.

**Pedagogickým pracovníkům bude na pedagogické radě doporučeno přizpůsobovat obsah, metody, formy vzdělávání a řízení výchovně-vzdělávacího procesu skupinám žáků anebo jednotlivcovi tak, aby byl vyučovací proces co nejefektivnější. Aby obsah učiva, metody a formy práce učitele přizpůsobovali rozdílné úrovni žáků. V rámci dalšího vzdělávání pak vedení školy vybere vhodná školení zaměřené na diferenciaci úkolů při rozdílných předpokladech jednotlivých žáků a ověřování správného pochopení probíraného učiva. Výchovná poradkyně bude kontrolovat dodržování doporučení poradenských pracovišť u žáků se speciálními vzdělávacími potřebami.**

**B)** Oznámení o odstranění nedostatků( kontrolní zjištění č. 2,5,6,a 7) a přijetí opatření

vyplývajících z protokolu o kontrole Čj. ČŠIE-273/19-E .

Vyjádření k jednotlivým zjištěním.

Bod 2. *Ve vnitřním řádu školní družiny nebyly stanoveny podrobnosti k výkonu práv zákonných*

*zástupců žáků ve školní družině.*

**Do vnitřního řádu školní družiny byly doplněny** **podrobnosti k výkonu práv a povinností zákonných zástupců ve školní družině .**

Bod 5. *Ve školním vzdělávacím programu školní družiny nebyl stanoven časový plán vzdělávání*

**Do školního vzdělávacího programu školní družiny byl doplněn časový plán vzdělávání.**

Bod 6. *Ve školním roce 2017/2018 nebyl v prvním až pátém ročníku realizován vzdělávací*

*obsah vyučovacího předmětu výtvarné tvoření v tematických okruzích pěstitelské práce a*

*příprava pokrmů.*

**Obsah učiva vyučovacího předmětu výtvarné tvoření v tematických okruzích pěstitelské práce a příprava pokrmů ve školním roce 2017/2018 nebyl realizován. Fakticky žáci I. stupně alespoň navštěvovali různé kurzy vaření připravované SOU a SOŠ Polička. Pedagogická rada a metodické sdružení I. stupně základní školy byly o neplnění tematických okruhů informováni a bylo nařízeno zkontrolování plnění, případně realizování chybějících tematických okruhů vyučovacího předmětu výtvarné tvoření ve školním roce 2018/2019.**

**Ředitel školy rozhodl a informoval na pedagogické radě, z důvodu zamezení nerealizování tematických okruhů předmětu výtvarné tvoření, o rozdělení předmětu výtvarné tvoření na dva samostatné předměty, výtvarná výchova a pracovní činnosti s platností od školního roku 2019/2020.**

Bod 7. *Ve školním vzdělávacím programu školní družiny v bodě 1.4. Podmínky k přijímání žáků,*

*byla pro přijetí žáků k zájmovému vzdělávání ve školní družině stanovena podmínka přednostního přijetí žáků prvního stupně zaměstnaných rodičů na základě řádně vyplněné a odevzdané přihlášky nebo zápisního lístku. Požadavek zaměstnanosti zákonných zástupců je v rozporu se zásadami rovného přístupu.*

**Ve školním vzdělávacím programu školní družiny byl  bod 1.4. přepracován. Rozhodujícím kritériem pro přijetí žáků do školní družiny bude věk dítěte, případně bydliště dítěte.**

# Základní údaje o hospodaření školy

**Ukazatel počtu dětí, žáků, strávníků, účastníků**

|  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| číslo | Ukazatel podle jednotlivých činností | rok 2013/2014 | rok 2014/2015 | rok 2015/2016 | rok 2016/2017 | rok 2017/2018 | rok 2018/2019 |
| řádku | (dle zahajovacích výkazů) |  |  |  |  |  |  |
| 1 | Základní škola | 301 | 307 | 324 | 335 | 341 | 359 |
| 2 | Školní družina | 74 | 75 | 72 | 70 | 81 | 86 |
| 3 | Školní jídelna-žáci | 275+54 | 293+60 | 296+60 | 282 +60 | 287+67 |  |

N á k l a d y

Celkové náklady v hlavní činnosti (24.547,7 tis. Kč) obsahují pořízení dlouhodobého a drobného majetku v celkové hodnotě za 501 tis. Kč (dataprojektor, školní nábytek pro novou třídu i průběžnou obměnu - lavice, židle, notebooky, učitelský stůl, tiskárny, kytara, klávesy Casio, pracovní nerezové stoly do kuchyně, nábytek do družiny-stoly, židle, skříně, koberce, hračky, hry). Mimo běžné opravy byly provedeny opravy přístupového systému u hlavních dveří (7,5 tis.), oprava sprch v tělocvičně (17,3 tis. Kč), výmalba učeben, šaten a školní jídelny (48 tis. Kč), výměna lina ve třídě (52,7 tis. Kč), dlažby a obkladů v jídelně (28,2 tis. Kč), anténního zesilovače u televize v družině (10 tis. Kč.). Původně plánovaná oprava tartanového povrchu na venkovním hřišti se neuskutečnila – škola obdržela pouze jednu nabídku s výrazně vyšší cenou. Následně byl snížený příspěvek zřizovatele (o 300 tis. Kč) a oprava přesunuta na následující rok.

Mzdové náklady byly v roce 2018 ovlivněny nárůstem platových tarifů (červenec a listopad 2017 a zároveň přijetím nových zaměstnanců (školník, pět asistentů pedagoga). Z příspěvku zřizovatele byly hrazeny mzdové náklady na plat sekretářky a na část platu kuchařky, která připravuje obědy pro vlastní zaměstnance školy. Zbývající mzdové náklady hlavní činnosti byly financovány z dotace MŠMT na přímé náklady na vzdělávání a z dotace Operačního programu Výzkum, vývoj a vzdělávání (tzv.šablony) - doučování žáků, klub zábavné logiky a deskových her.

Náklady za teplo a teplou užitkovou vodu se snížily vlivem příznivých klimatický podmínek a nižší účtovanou cenou za jednotku tepelné energie. Na účtu 549 30 jsou vedeny náklady za technická zhodnocení - montáže látkových rolet do třídy (14,2 tis.Kč), zavedení elektrického vedení k nerezovým stolům v kuchyni (17,6tis.Kč), rozšíření zásuvkových rozvodů ve třídě (11,2 tis.Kč). Účet 518 30 obsahuje náklady na nájem čistících rohoží (10,-tis.Kč), odstranění šatních konstrukcí na I .stupni (15,- tis.Kč), zabezpečení budovy školy (7,3tis.Kč), školení BOZP (8,5tis.Kč), vstupné na kulturní akce pro žáky z družiny včetně dopravy (17,-tis.Kč), praní prádla, poštovní služby, rozbory vody a odstranění odpadu, kontrola a ověření vah ve školní jídelně (22,tis.Kč).

V ý n o s y

Celkové výnosy v hlavní činnosti (24.549,8 tis. Kč) zahrnují příspěvky od zřizovatele na provoz, dotace na přímé náklady na vzdělávání z MŠMT, dotaci z Operačního programu Výzkum, vývoj a vzdělávání na projekt „ZSNL2017“ (tzv. šablony, blíže viz. náklady), úplaty za vzdělávání žáků ve školní družině, tržby ze stravování (obědy, svačinky), úroky, výnosy z odpisů (rozpouštění investiční dotace-zateplení budov). Dále byly čerpány finanční prostředky z fondu investic na opravy (83,2 tis.Kč, částka plánovaného čerpání 150 tis. Kč na opravu venkovního hřiště je přesunuta na rok 2019 - více viz. náklady), z rezervního fondu na učební pomůcky do školní družiny (7,-tis.Kč), školní nábytek (118,-tis.Kč), pracovní nerezové stoly do školní jídelny (35,3tis.Kč). Zároveň z rezervního fondu byly použity finanční prostředky z obdržených darů na pracovní sešity (3,9 tis.Kč), školní výlety (4,7 tis.Kč), stravování v rámci projektu „Obědy pro děti“ (9,7 tis.Kč). Měsíční úplata za družinu činí 200,- Kč. V r. 2018 se zvýšil počet žáků v družině, což ovlivnilo výši tržeb za úplatu družiny. V doplňkové činnosti jsou účtované výnosy za stravování pro cizí strávníky, z pronájmů nebytových prostor, tělocvičny, horolezecké stěny. Z výnosů se 887 tis.Kč započítává do obratu pro posouzení povinného plátcovství DPH (hranice je 1 mil.Kč). Obrat zahrnuje prodej obědů cizím strávníkům, vlastním zaměstnancům, pronájem krátkodobý i dlouhodobý nebytových prostor, tělocvičny, horolezecké stěny, plochy k reklamním účelům.

D o t a c e, p ř í s p ě v k y a d a r y

Příspěvky od zřizovatele (po vyúčtování 3.710,1 tis. Kč) byly čerpány dle upraveného rozpočtu. Od zřizovatele byly škole poskytnuty příspěvky na běžný provoz (3.633,- tis.Kč), sportovně turistický kurz v Orlických horách (24,- tis.Kč), lyžařský výcvik v Poličce (4,25 tis.Kč), exkurzi do Moravského krasu (16,- tis.Kč), dětský den (4,-tis.Kč), atletický den (3,8 tis.Kč), adaptační kurz v rámci prevence kriminality (19,-tis.Kč) a na udržitelnost projektu v rámci vzdělávání pedagogů (6,-tis.Kč). Nedočerpané finanční prostředky (265,- tis.Kč) v rámci vyúčtování závazných ukazatelů byly r. 2019 vráceny zřizovateli a týkaly se především spotřeby energie.

Dotace na přímé náklady (18.721,75 tis.Kč) byly čerpány dle pokynů MŠMT a krajského úřadu.

Od 1.9. 2017 škola realizuje projekt „ZSNL2017“ financovaný z dotace Operačního programu Výzkum, vývoj a vzdělávání (celková dotace 388,4 tis.Kč). Škola pokračovala v projektu i v r. 2018. Dotaci použila na výdaje spojené se vzděláváním pedagogických pracovníků, doučováním žáků a provozem klubu zábavné logiky a deskových her ( 275,5 tis.Kč).

Na základě úspěšné žádosti o dotaci organizace získala dotaci 10,- tis.Kč od Pardubického kraje na výchovně vzdělávací pobyt žáků v Maďarsku (Ebes).

Škole byl poskytnutý finanční dar (9,7 tis.Kč) na obědy pro 10 dětí z rodin s nízkými příjmy v rámci projektu Obědy pro děti. Darovací smlouva byla uzavřena od 8.10.2018 do 2.6.2019. Výše ceny daru za obědy vychází ze školních kalkulací.

I n v e s t i c e

Pořídili jsme šatní skříně pro žáky 1.stupně (220,8 tis.Kč) a dvě interaktivní tabule do učeben (213,8 tis.Kč).

# Zapojení školy do rozvojových a mezinárodních programů.

Škola se zapojila do rozvojového programu MŠMT

**1. Zvýšení odměňování pracovníků regionálního školství** (Č. j.: MSMT-28805/2017-1)

# Zapojení školy do dalšího vzdělávání v rámci celoživotního učení.

Škola se zapojila od 1.9.2017 do projektu „ Šablony“. Bylo vybráno 6 druhu šablon zaměřených na vzdělávání pedagogických pracovníků, na doučování žáků ohrožených školním neúspěchem, na kluby – zábavné logiky a klub čtenářský.

Do konce června 2019 se podařilo splnit všechny vybrané šablony

Projekt Šablony I. byl ukončen.

V červnu se škola přihlásila do projektu Šablony II. ***výzvy č. 02\_18\_063 a výzvy č. 02\_18\_064 OP VVV***

Šablony byly vybírány zvlášť pro základní školu a zvlášť pro školní družinu

Přehled vybraných šablon:

Základní škola

1.Vzdělávání pedagogických pracovníků ZŠ –

DVPP v rozsahu 8 hodin - všechny varianty, kromě e) Inkluze 19

2.Vzdělávání pedagogických pracovníků ZŠ –

DVPP v rozsahu 8 hodin - varianta e) Inkluze 1

3.Tandemová výuka v ZŠ 5

4.Klub pro žáky ZŠ 13

5.Doučování žáků ZŠ ohrožených školním neúspěchem 49

6.Projektový den ve škole 49

Celkem za **995 300 Kč**

Školní družina

1.Vzdělávání pedagogických pracovníků ŠD/ŠK –

DVPP v rozsahu 8 hodin - všechny varianty, kromě e) Inkluze 6

2.Vzájemná spolupráce pedagogů ŠD/ŠK 2

3.Projektový den v ŠD/ŠK 4

Celkem za **55 440 Kč**

# Předložené a realizované projekty financované z cizích zdrojů

Škola předkládala tyto projekty :

Schválen Realizován Ukončen

**1.Projekty a granty o které žádalo OS při ZŠ Na Lukách Polička**

**Město Polička**

- Sportovně turistický kurz pro žáky 3.,4.a 5. ročníku Ano Ano Ano

ZŠ Na Lukách Polička

- Maďarsko 2019 Ano Ano Ano

**2.MŠMT**

výzva č. 02\_16\_022 Podpora škol formou projektů

zjednodušeného vykazování – Šablony pro ZŠ . Ano Ano Ano

Projekt je realizován od 1.9.2017

**3.MŠMT**

výzva č. 02\_16\_022 Podpora škol formou projektů

zjednodušeného vykazování – Šablony pro ZŠ . Ne Ne Ne

Projekt bude realizován od 1.9.2019

# Spolupráce s odborovými organizacemi, organizacemi zaměstnavatelů a dalšími partnery při plnění úkolů ve vzdělávání.

## Odborová organizace

Odborová organizace je informována o personální a finanční situaci ve škole.

Spolurozhoduje o čerpání fondu kulturních a sociálních potřeb.

Na volební schůzi konané dne 17.6.2015 byl zvolen nový výbor ZO ČMOS při ZŠ Na Lukách Polička.

Složení výboru:

Předseda : Milan Matouš

Členové : Hana Pokorná, Jaroslava Balšánková, Stanislava Freundová, Jindra Matoušová, Stanislav Nožka.

## Školská rada

Školská rada působí na naší škole od 23.11.1993. Je kontrolním orgánem a je sestavena ze zástupců rodičů žáků školy, pracovníků školy a zástupců zřizovatele. Schází se pravidelně alespoň 2x za rok a její schůze jsou veřejné.

**Od 1.1.2018 ve složení :**

**Zastoupení pracovníků školy:**

Mgr. Zdenka Vomočilová, Mgr. Stanislav Nožka

**Zastoupení rodičů:**

Kučerová Marie – předsedkyně, Klára Trnková

**Zastoupení obce:**

Bc. Kateřina Stodolová- úřednice MěÚ Polička , Mgr. Nožka Petr - úředník MěÚ Polička

Funkční období členů školské rady je tři roky. Funkční období končí k 31.12.2020.

**Výtah ze schůzí školské rady**:

**26.9.2018**

**Program:**

1. **1. třídy** – dle informací rodičů není v 1. A realizován program „Začít spolu“ – prověří p. ředitel, pravděpodobně proběhne schůzka s rodiči. Bylo by vhodné mít Mentora pro tento program.
2. **Výuka Aj 1. tř. „Začít spolu“** – hodiny Aj navíc v této třídě neběží.
3. **Angličtina** – formou kroužku, zajišťuje Zelený domeček v prostorách školy. Je možno se přihlásit.
4. **Zahradní slavnost** – úspěšně proběhla dne 7. 9., účast byla hojná, velmi pozitivní ohlasy, zasazen další strom do budoucího „ovocného“ sadu školy, který bohužel za několik dnů nějaký bezohledný vandal vytrhl a vyhodil. Prvňákům to bylo moc líto! Článek do JITŘENKY bohužel nikdo nenapsal.
5. **Pobyt v Itálii pro 6. tř.** – uvidí se, zda proběhne i v letošním šk. roce vzhledem k plánovanému odchodu p. uč. Marešové do penze.
6. **6. třídy** – Adaptační kurz proběhl v září v Mladočově k všeobecné spokojenosti. Ve stejném termínu bude plánován i pro příští rok.
7. **Kavárna během rodičovských schůzek** – hodnoceno velmi pozitivně, Spolek bude pokračovat v organizování i v letošním šk. roce (zajišťují 4. a 5. třídy vždy dle dohody).
8. **Jitřenka** – pravidelně, další článek bude v listopadovém čísle. ***Nutno pohlídat – zodpovídá – ředitel školy***.
9. **Výuka fyziky, chemie** – dle ohlasů žáků došlo ke zlepšení. Nakoupeny učebnice TAKTIK. ŠR bude i nadále sledovat.
10. **Zákaz používání mobilních telefonů žáky** – od 1. 9. 2018 platí zákaz „naostro“ i se všemi postihy. Je zakotveno ve školním řádu.
11. **Rozloučení s deváťáky** – proběhlo v pátek 22. 6. (školní zahrada a tělocvična) a za poměrně malého zájmu žáků i rodičů. Pro letošní šk. rok zvážit pořádání této akce.
12. **Taktik** – učebnice a cvičné sešity z vydavatelství Taktik byly zakoupeny a jsou používány.
13. **II. stupeň „Začít spolu“** – úkol pro vedení školy – zamyslet se nad aplikací výukového programu „Začít spolu“ na II. stupni. V příštím školním roce proběhne návštěva na některé ZŠ v republice (Plzeň?), kde mají „Začít spolu“ i na II. stupni – zodpovídá p. ředitel. Úkol trvá.
14. **Dopravní situace kolem školy** – p. ředitel pošle na Město žádost o zpracování projektu řešení dopravní situace kolem školy – **co nejdříve**. **Nutno zařadit do rozpočtu na r. 2019!**
15. **Sportoviště u školy** – přístupno veřejnosti = problém – rozbité sklo, poházené odpadky,… Možnost oplocení – ŠR nevidí jako ideální. ŠR navrhuje umístění velké výstražné cedule. Zajistí p. ředitel.
16. **Vánoční dílničky pro I. stupeň** – budou, zajistí škola. Je-li třeba součinnost Spolku (zejména finanční), není problém.
17. **Placení obědů dětem v hmotné nouzi** – týká se asi 10ti dětí. Organizace „Women for Women“ – od října.
18. **Program Alfa ve Svitavách** – žák 3. třídy navštěvuje po 3 měsíce a následně by se měl vrátit do své třídy. ŠR doporučuje zkontaktovat asistentku tohoto žáka se školou ve Svitavách a domluvit se na dalším postupu po návratu do své třídy v Poličce. Zajistí p. ředitel.
19. **Výroční zpráva školy** – Školská rada schválila dokument bez zásadních připomínek.

**27.11.2018**

**Program:**

1. **1. třída** „Začít spolu“ - proběhlo setkání rodičů s p. uč. Mičkovou, kde se vyjasnila koncepce a forma výuky k oboustranné spokojenosti.
2. **Angličtina** – formou kroužku, zajišťuje Zelený domeček v prostorách školy. Výuka běží.
3. **Pobyt v Itálii pro 6. tř.** – pan ředitel prověří, zda pobyt bude/nebude z důvodu plánovaného odchodu p. uč. Marešové do penze.
4. **6. třídy** – Adaptační kurz je plánován i na září 2019, stane se pravidelným.
5. **Kavárna během rodičovských schůzek** – opět se osvědčila, bude pokračovat i nadále (zajišťují 4. a 5. třídy vždy dle dohody).
6. **Jitřenka** – pravidelně! Další článek – rozpočet. ***Nutno pohlídat – zodpovídá – ředitel školy***. ÚKOL TRVÁ!
7. **Výuka fyziky, chemie** – bylo dokoupeno, obnoveno, základní vybavení laboratoří – digi teploměry, váhy, …
8. **II. stupeň „Začít spolu“** – úkol pro vedení školy – zamyslet se nad aplikací výukového programu „Začít spolu“ na II. stupni. V příštím školním roce proběhne návštěva na některé ZŠ v republice (Plzeň?), kde mají „Začít spolu“ i na II. stupni – zodpovídá p. ředitel. Úkol trvá.
9. **Dopravní situace kolem školy** – p. ředitel pošle na Město žádost o zpracování projektu řešení dopravní situace kolem školy – **proběhlo**. Byl předložen první „nástřel“ řešení parkovacích ploch (ŠR připomínkovala), zatím bez řešení bezpečného zastavení u školy za účelem nastoupení/vystoupení z auta. Pan ředitel zajistí, ve spolupráci se zřizovatelem, návštěvu projektantů ve škole – kontrola stávajícího stavu a návrh variant řešení. **Co nejdříve.**
10. **Sportoviště u školy** – umístěny výstražné cedule.
11. **Vánoční dílničky pro I. stupeň** – budou, zajistí škola. Je-li třeba součinnost Spolku (zejména finanční), není problém.
12. **Placení obědů dětem v hmotné nouzi** – běží.
13. **Rekonstrukce sociálních zařízení –** zařadit do rozpočtu školy na rok 2019 zpracování projektové dokumentace. **Zajistí pan ředitel školy.**
14. **Prostranství před školou** – pan ředitel zkontaktuje SZeŠ Litomyšl event. VŠ zahradnickou s žádostí o zpracování studie na využití prostranství pro výuku přírodopisu, přírodovědy. Termín – co nejdříve.
15. **Počítače** – škola potřebuje nové počítače. Prověřit možnost odkupu vyřazených notebooků z firem. Prověří pan ředitel spolu s p. Erbesem.
16. **Speciální pedagog** – p. uč. Stanislava Freundová, výchovný poradce – p. uč. Marešová a p. uč. V. Šimonová
17. **Nadané děti** – bylo by vhodné stanovit kdo a jak se bude věnovat nadaným dětem, zejména na I. stupni. Zodp. pan ředitel.
18. **Ředitelské volno** – ředitel školy vyhlašuje na 3. a 4. ledna 2019 ředitelské volno.
19. **Příští schůze Školské rady** – březen 2019

**17.4.2019**

**Program:**

1. **1. třídy** – budou dvě (22 + 22 dětí). „Začít spolu“ – p. uč. Jehličková, standard – p. uč. Matouš.
2. **Angličtina** – formou kroužku, zajišťuje Zelený domeček v prostorách školy. Výuka běží k všeobecné spokojenosti.
3. **Pobyt v Itálii pro 6. tř.** – pobyt bude, p. uč. Marešové do penze neodchází.
4. **6. třídy** – Adaptační kurz bude v září 2019, finance odsouhlaseny. 6 třídy budou 3 – přijde cca 18 dětí z okolních obcí.
5. **Noví učitelé** – vyšší počet žáků v příštím školním roce dává prostor pro přijetí 2 pedagogů. Pan ředitel má již rozjednány potenc. zájemce o tato místa. Paní Veronika Šrek – Bromová nabízí výuku Vtv na II. stupni (na zkrácený úvazek).
6. **Kavárna během rodičovských schůzek** – funguje velmi dobře. Určitě pokračovat!
7. **Jitřenka** – bohužel žádný progres. ŠR apeluje na ředitele školy, aby zajistil pravidelně příspěvky za ZŠ do tohoto poličského měsíčníku a na web školy.
8. **II. stupeň „Začít spolu“** – úkol pro vedení školy trvá. P. ředitel spolu s p. zástupcem navštíví ZŠ v Plzni, kde mají dostatek zkušeností. Konkrétní termín nebyl stanoven. ŠR doporučila, aby návštěva proběhla v letošním kalendářním roce. Zodpovídá p. ředitel.
9. **Dopravní situace kolem školy** – škola obdržela návrhy, ke kterým poslala své stanovisko. Prověřit aktuální stav – zodp.: P. Nožka, zástupce zřizovatele.
10. **Placení obědů dětem v hmotné nouzi** – běží.
11. **Rekonstrukce sociálních zařízení a kuchyňky** (tu prioritně)– je reálné zpracovat projektovou dokumentaci ještě letos, protože v rozpočtu školy zbytou peníze. **Zajistí pan ředitel školy.**
12. **Prostranství před školou** – pan ředitel zkontaktoval p. Hradila ze SZeŠ Litomyšl, bohužel zatím bez reakce. Nutno zaurgovat – co nejdříve. **Zodp.:** pan ředitel
13. **Počítače** – škola nakoupila nové výukové PC.
14. **Nadané děti** – víme, že by bylo dobré řešit, ale nevíme, co nabídnout.
15. **Středisko Alfa ve SY** – aktuálně jej navštěvují 4 žáci školy. Dle předchozí zkušenosti je navštěvování střediska přínosné
16. **Školní inspekce** – od 8. 3. byla přítomna školní inspekce. Nebyly zjištěny žádné zásadní problémy, pouze drobnosti, které lze velmi rychle odstranit. ŠR bude mít zápis k dispozici.

**Spolek přátel Základní školy Na Lukách Polička**

Funkce Jméno

----------------------------------------------------------------------------------------------------------

Předseda spolku: Mgr. Martin Klepárník PhD.

Místopředseda spolku: Miroslav Jirek

Hospodář spolku: Jana Andrlová

Členové výboru: Hana Fialová

František Varga

Ing. Marie Kučerová

Akce uspořádané spolkem :

**1.Zahradní slavnost a Vítání prvňáčků 7.9.2018.**

Spolek uspořádal zahradní slavnost jejíž součástí bylo vítání prvňáčku s tradiční výsadbou ovocného stromu. Překvapením byl žonglérský workshop.

**2. Zahradí slavnost na druhou. 27.6.2019 od 14,00 hod.**

Vystupující a moderátor DOZER:  vystoupí se svým beatboxovým vystoupením – workshopem

Další program

1) předvedení co si přichystali deváťáci - video nebo prezentace jak prožili školu

2) předání klíčů od školy osmákům

3) zábavný vědomostní kvíz o škole. - o hodnotné ceny (pokud mi napíšete nějakou otázku i s odpovědí - o škole, o učitelích, kterou tam můžeme použít budu rád :-)

4) vystoupení beatbox

Občerstvení - káva, čaj, limo - + něco na zub

# Zřizovatel

Spolupráce s vedením města je velmi dobrá. Materiální záležitosti školy jsou řešeny v souladu s potřebami školy.

Rozpočet školy na rok 2019 byl přidělen v požadované výši a škola se snaží rozpočet dodržet. Přidělený rozpočet dostačuje k zajištění chodu školy.

Prozatím se podařilo zrealizovat:

* oplocení za brankami na hřišti na kopanou
* položení nového povrchu na venkovní volejbalové hřiště
* rozmístění dalších šatních skříněk
* vymalování školních prostor podle potřeb školy,
* vyčištění koberců
* instalování rolet na některá okna 1. stupně ZŠ
* nakup nového nábytek do některých tříd – lavice a židle

Opravy:

* opravy lin ve třídách 1. a 2. stupně

Revize:

* celková revize elektro drobných elektrospotřebičů a prvků s nimi spojených
* revize hasících přístrojů a hydrantů
* revize tělocvičného nářadí
* revize venkovních herních prvků

Zatím není hotovo:

* Zhotovení stahovací sítě v tělocvičně – září – říjen
* Plot u pavilónu 2. stupně

**Schvalování výroční zprávy**

Výroční zpráva byla schválena:

Pedagogickou radou dne: 2.9.2019 Eduard Střílek

Školskou radou dne: ředitel školy